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Protokół Nr VIII/1/2007 

 
z VIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 27 lutego 2007 r. w sali 

posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 
 
 

 
 Na ustawowy stan 27 radnych w VIII sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło wg 
listy obecności 27 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad. 
/Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. 
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia VIII sesji 
Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 
P. Aleksandra Bentkowskiego – Senatora RP, 
P. Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
P. Piotra Latawca – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
P. Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
P. Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 
Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta oraz 
kierowników jednostek współdziałających z Miastem, a także przybyłych mieszkańców 
miasta /lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 4 do protokołu/.  
 
 Następnie Pan Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad VIII sesji 
Rady Miasta Rzeszowa /załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
 
    Proponowany porządek obrad VIII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 
 

1. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok /druk nr 
VIII/25/2007/. 

 
2. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. /druk nr VIII/2/2007/. 
 

3. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. /druk nr VIII/3/2007/. 

 
4. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2007 r. /druk nr 
VIII/4/2007/. 

 
5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant” /druk nr VIII/19/2007/. 
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6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Energetyk” /druk nr VIII/20/2007/. 

 
7. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana)  /druk nr VIII/21/2007/. 
 

8. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej „Geodeci” /druk nr VIII/22/2007/. 

 
9. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Rzeszowskiej 

Spółdzielni Mieszkaniowej /druk nr VIII/23/2007/. 
 

10. Uchwała w sprawie wyboru delegata Miasta Rzeszowa do Zgromadzenia Ogólnego 
Związku Powiatów Polskich /druk nr VIII/1/2007/. 

 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (dot. działki nr 70/5 

obr. 207) /druk nr VIII/5/2007/. 
 

12. Uchwała w sprawie udzielenia zgody na sprzedaż oraz udzielenie bonifikaty od 
ustalonej ceny gruntu nieruchomości niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ul. 
Cienistej /druk nr VIII/6/2007/. 

 
13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (dot. działki nr 402 

przy ul. Kwiatkowskiego 4) /druk nr VIII/7/2007/. 
 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych 
położonych w Rzeszowie /druk nr VIII/8/2007/. 

 
15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości 

położonej przy ul. Warszawskiej w Rzeszowie i udzielenie bonifikaty od ustalonej 
ceny nieruchomości /druk nr III/11/2006/. 

 
16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości 

oddanej w wieczyste użytkowanie i udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny 
nieruchomości (dot. sprzedaży na rzecz Zgromadzenia Księży Misjonarzy Saletynów) 
/druk nr III/10/2006/. 

 
17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie autobusu Teatrowi 

„Maska” /druk nr VIII/24/2007/. 
 

18. Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok. 

 
19. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Rzeszowie /druk nr 
VIII/17/2007/. 

 
20. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie /druk nr VIII/18/2007/. 
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21. Uchwała w sprawie powołania składu osobowego Komisji doraźnej do spraw Nagród 

Miasta Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki /druk nr VIII/9/2007/. 
 

22. Uchwała w sprawie powołania składu osobowego Komisji doraźnej do spraw Nagród 
Miasta Rzeszowa w dziedzinie Literatury /druk nr VIII/10/2007/. 

 
23. Uchwała w sprawie powołania składu osobowego Komisji doraźnej do spraw Nagród 

Miasta Rzeszowa w dziedzinie Kultury i Sztuki /druk nr VIII/11/2007/. 
 

24. Uchwała w sprawie powołania składu osobowego Komisji doraźnej do spraw Nagród 
Miasta Rzeszowa w dziedzinie Sportu /druk nr VIII/12/2007/. 

 
25. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Miasta Rzeszowa /druk nr 

VIII/13/2007/. 
 

26. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr  17/3/2007 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa  
w rejonie ul. Strzelniczej /druk nr VIII/14/2007/. 

 
27. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 18/4/2007 Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa dla 
terenu przyłączonego do Rzeszowa z dniem 1 stycznia 2007 r. /druk nr VIII/15/2007/. 

 
28. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 150/5/2007 w rejonie ul. Św. Rocha  
w Rzeszowie /druk nr VIII/16/2007/. 

 
29. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 
30. Zapytania i interpelacje. 

 
31. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 
 
 

P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że do Rady 
Miasta wpłynęły wnioski Prezydenta Miasta dotyczące uzupełnienia proponowanego 
porządku obrad o następujące projekty uchwał: 

 
- zmieniającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych  
       w budynkach komunalnych wielomieszkaniowych i małych domach mieszkalnych, 
  
-   w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 149/4/2007 Miejscowego Planu 
        Zagospodarowania Przestrzennego Nr 5/2/96 „Staromieście – Ogrody” w Rzeszowie, 
 
-      w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na  2007 r.,   
 
-      w sprawie zmian granic Osiedli Załęże i Pobitno, 
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-   w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Miasta Rzeszowa (dla Elektromontażu 
        Rzeszów). 
 
W/w projekty uchwał radni otrzymali przed sesją.  
 
 
 Radny P. Kazimierz Greń – w związku z artykułem prasowym pt. ”Tajne dochody 
Radnego Grenia”, opublikowanym w dniu 16 lutego 2007 r. w Dzienniku „Nowiny”, zgłosił 
wniosek o rozpatrzenie punktu 31 – Wolne wnioski, oświadczenia i informacje w punkcie 1 a 
porządku obrad.                                                                
 
 
 Radny P. Andrzej Dec – zgłosił wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku 
obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów” (dla firmy 
SEMAKO) – jako pkt 25 b. Przypomniał, że w/w projekt uchwały został zdjęty z porządku 
obrad VI sesji Rady Miasta, celem ponownego rozpatrzenia przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji.  
 
 
 Przystąpiono do głosowania: 
 

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych  
w budynkach komunalnych wielomieszkaniowych i małych domach mieszkalnych – jako 
pkt 10a – został przyjęty jednogłośnie (25 głosami za). 

  
Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 149/4/2007 Miejscowego Planu        
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 5/2/96 „Staromieście – Ogrody” w Rzeszowie – 
jako pkt 28 a -  został przyjęty jednogłośnie (25 głosami za). 

 
Wniosek   o  uzupełnienie  proponowanego  porządku  obrad  o  projekt  uchwały 

w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na  2007 r. – jako pkt 1 b -  został przyjęty 
jednogłośnie (25 głosami za). 

 
Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały 

w sprawie zmian granic Osiedli Załęże i Pobitno – jako pkt 29 - został przyjęty 
jednogłośnie (23 głosami za). 
 

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Miasta Rzeszowa (dla Elektromontażu 
Rzeszów)  - jako pkt 25 a -  został przyjęty jednogłośnie (25 głosami za). 

 
 Wniosek, zgłoszony przez Radnego P. Kazimierza Grenia, o przesunięcie 
rozpatrzenia punktu 31 – Wolne wnioski, oświadczenia i informacje do punktu 1 a 
porządku obrad – został przyjęty jednogłośnie (25 głosami za).                                                                
 
 Wniosek, zgłoszony przez Radnego P. Andrzeja Deca, o uzupełnienie 
proponowanego porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
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użycie nazwy „Rzeszów” (dla firmy SEMAKO) – jako pkt 25 b – został przyjęty 
jednogłośnie (24 głosami za). 
 
 
 Porządek obrad VIII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 
 

1. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
 
1a.Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok /druk nr 
     VIII/25/2007/. 
 
1b.Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 

 
2. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  finansowego Gminnego Funduszu Ochrony     
    Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. /druk nr VIII/2/2007/. 

 
3. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu Ochrony  
    Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. /druk nr VIII/3/2007/. 

 
4. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  finansowego  Powiatowego  Funduszu 
    Gospodarki  Zasobem  Geodezyjnym  i   Kartograficznym  na   2007   r.   /druk  nr 
    VIII/4/2007/. 

 
5. Uchwała   w   sprawie   zaciągnięcia   pożyczki   bez  oprocentowania  w Spółdzielni 
     Mieszkaniowej „Projektant” /druk nr VIII/19/2007/. 

 
6. Uchwała    w   sprawie   zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania   w   Spółdzielni 
    Mieszkaniowej „Energetyk” /druk nr VIII/20/2007/. 

 
7. Uchwała   w   sprawie   zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania   w    Spółdzielni 
    Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana)  /druk nr VIII/21/2007/. 

 
8. Uchwała   w   sprawie   zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania   w   Spółdzielni  
    Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej „Geodeci” /druk nr VIII/22/2007/. 

 
9. Uchwała  w  sprawie  zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania   w   Rzeszowskiej  
    Spółdzielni Mieszkaniowej /druk nr VIII/23/2007/. 

 
10.Uchwała  w  sprawie  wyboru  delegata  Miasta Rzeszowa do Zgromadzenia Ogólnego     
     Związku Powiatów Polskich /druk nr VIII/1/2007/. 
 
10a.Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych  
       w budynkach komunalnych wielomieszkaniowych i małych domach mieszkalnych. 

 
11.Uchwała  w  sprawie  wyrażenia zgody  na nabycie nieruchomości (dot. działki nr 70/5     
     obr. 207) /druk nr VIII/5/2007/. 

 
12.Uchwała  w  sprawie  udzielenia  zgody  na  sprzedaż  oraz  udzielenie   bonifikaty   od     
     ustalonej ceny gruntu nieruchomości  niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ul.  
     Cienistej /druk nr VIII/6/2007/. 
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13.Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie nieruchomości (dot. działki nr 402  
     przy ul. Kwiatkowskiego 4) /druk nr VIII/7/2007/. 

 
14.Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż nieruchomości niezabudowanych  
     położonych w Rzeszowie /druk nr VIII/8/2007/. 

 
15.Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż nieruchomości 
     położonej  przy  ul.  Warszawskiej  w  Rzeszowie  i  udzielenie bonifikaty od ustalonej  
     ceny nieruchomości /druk nr III/11/2006/. 

 
16.Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż  nieruchomości  
      oddanej   w   wieczyste   użytkowanie   i   udzielenie   bonifikaty   od  ustalonej  ceny  
      nieruchomości (dot. sprzedaży na rzecz Zgromadzenia Księży Misjonarzy Saletynów)  
      /druk nr III/10/2006/. 

 
17.Uchwała  w  sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie autobusu Teatrowi  
     „Maska” /druk nr VIII/24/2007/. 

 
18.Uchwała  w  sprawie  określenia  zadań  z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej  
     oraz   zatrudniania  osób  niepełnosprawnych,  z  uwzględnieniem  planu   finansowego  
     Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok. 

 
19.Uchwała  w  sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu  
     Opieki  Zdrowotnej  Centrum  Profilaktyki  i Terapii Uzależnień w Rzeszowie /druk nr  
     VIII/17/2007/. 

 
20.Uchwała  w  sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu  
     Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie /druk nr VIII/18/2007/. 

 
      21.Uchwała  w  sprawie  powołania składu osobowego Komisji doraźnej do spraw Nagród  
            Miasta Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki /druk nr VIII/9/2007/. 
 

22.Uchwała w sprawie powołania  składu  osobowego  Komisji doraźnej do spraw Nagród  
      Miasta Rzeszowa w dziedzinie Literatury /druk nr VIII/10/2007/. 

 
23.Uchwała  w  sprawie  powołania składu osobowego Komisji doraźnej do spraw Nagród  
     Miasta Rzeszowa w dziedzinie Kultury i Sztuki /druk nr VIII/11/2007/. 

 
24.Uchwała  w  sprawie  powołania składu osobowego Komisji doraźnej do spraw Nagród  
     Miasta Rzeszowa w dziedzinie Sportu /druk nr VIII/12/2007/. 

 
25.Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Miasta Rzeszowa  (w logo klubu  
      modelarskiego   działającego   przy    Podkarpackiej   Wojewódzkiej  Organizacji  Ligi  
     Obrony Kraju /druk nr VIII/13/2007/. 
 
25a.Uchwała  w sprawie  wyrażenia   zgody   na   użycie   herbu   Miasta   Rzeszowa   (dla  
       Elektromontażu Rzeszów).   

 
25b.Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na   użycie   nazwy   „Rzeszów”  (dla   firmy  
       SEMAKO). 



 7 

26.Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  17/3/2007  Studium  
     Uwarunkowań   i   Kierunków   Zagospodarowania  Przestrzennego  Miasta  Rzeszowa              
      w rejonie ul. Strzelniczej /druk nr VIII/14/2007/. 

 
27. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  18/4/2007  Studium  
      Uwarunkowań  i  Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa dla  
      terenu przyłączonego do Rzeszowa z dniem 1 stycznia 2007 r. /druk nr VIII/15/2007/. 

 
28.Uchwała    w    sprawie      przystąpienia    do     sporządzenia    Miejscowego      Planu  
     Zagospodarowania Przestrzennego Nr 150/5/2007 w rejonie ul. Św. Rocha  
     w Rzeszowie /druk nr VIII/16/2007/. 
 
28a.Uchwała   w    sprawie    przystąpienia    do    sporządzenia    zmiany   Nr  149/4/2007  
       Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego   Nr   5/2/96   „Staromieście  
       Ogrody” w Rzeszowie. 

 
       29.Uchwała w sprawie zmiany granic osiedli Załęże i Pobitno. 
 

30.Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 

31. Zapytania i interpelacje. 
 
 
 
 Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
 
 
Ad. 1. 
 
 Radny P. Kazimierz Greń – złożył oświadczenie w związku z artykułem redaktora 
Wojciecha Malickiego pt. „Tajne dochody Radnego Grenia”, opublikowanym w dniu  
16 lutego 2007 r. w Dzienniku „Nowiny”.  
Stwierdził, że artykuł, o którym wyżej mowa, jest nierzetelny, nieprawdziwy i w sposób 
oczywisty oczernia jego dobre imię. Dodał, że sprawa ma inny podtekst. – „Jestem 
atakowany w prasie od dwóch lat, dlatego że walczę z tym, co się dzieje w Polskim Związku 
Piłki Nożnej, tj. z korupcją. Nieprawdą jest też informacja, że w ulotkach wyborczych 
podawałem, że posiadam wyższe wykształcenie.”   
Poinformował, że był jednym z radnych, którzy najwcześniej złożyli oświadczenie 
majątkowe. W zeznaniu PIT wpisał kwotę 6 300 zł jako wypłacone ekwiwalenty za 
oddelegowanie jego osoby na mecze piłki nożnej z tytułu pełnienia nadzoru i kontroli nad 
stanem bezpieczeństwa przed, w czasie oraz po zakończeniu meczu. W/w kwoty zapomniał  
natomiast wpisać do oświadczenia majątkowego. Podkreślił, że był to niezamierzony błąd,  
a przykrości  spotykają nie tylko jego, ale i jego rodzinę. 
Zaapelował do dziennikarzy: - „Zostawcie moją rodzinę i mój dom w spokoju.”    
 
/Pisemne wyjaśnienia Radnego P. Kazimierza Grenia stanowią załącznik nr 6 do protokołu/.     
  
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał pisma, które 
wpłynęły do Rady Miasta: 
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- Pismo Sekretarza Miasta, z dnia 20 lutego 2007 r., znak ORA III 1229/8/2007, 

informujące, że w dniu 16 marca 2007 r. w godz. 12.00 do 16.00 w Ratuszu – sala  
nr 15 przeprowadzone zostanie szkolenie dla radnych, podczas którego zostanie 
szczegółowo omówiony sposób wypełniania oświadczeń majątkowych oraz innych 
oświadczeń i informacji wymaganych prawem /załącznik nr 7 do protokołu/. 

 
- Pismo Rzeszowskiego Towarzystwa Pomocy im. św. Brata Alberta zawierające 

prośbę o przekazanie 1 % podatku na potrzeby dowolnej organizacji pożytku 
publicznego /załącznik nr 8 do protokołu/. 

 
 

Radny P. Antoni Kopaczewski – jego zdaniem, przeprowadzanie szkolenia na temat 
oświadczeń majątkowych jest zbędne. Zaproponował, aby radni składali oświadczenia na ręce 
Przewodniczącego Rady Miasta, konsultując z nim ewentualne wątpliwości. 

 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odnosząc się do propozycji 

Radnego P. Antoniego Kopaczewskiego, zadeklarował, że jest do dyspozycji radnych. Dodał, 
że szkolenie, o którym mowa w piśmie Sekretarza Miasta, jest dobrowolne. 

 
 

Ad. 1 a. 
 

 P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta  - z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok /druk 
nr VIII/25/2007/.  

 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

 
Pani Skarbnik poinformowała, że z uwagi na to, że do załącznika nr 5.2 „Wydatki majątkowe 
wieloletnie” wkradły się drobne nieścisłości, radni otrzymali przed sesją w/w załącznik we 
właściwej formie. 

 
/Załącznik nr 5.2 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/.  

 
W przedłożonym projekcie uchwały proponuje się następujące zmiany: 

• zmniejszenie dochodów budżetu Miasta o kwotę 4 338 zł, 
• zwiększenie dochodów budżetu Miasta o kwotę 1 776 445 zł, 
• zmniejszenie wydatków budżetu Miasta o kwotę 4 440 000 zł, 
• zwiększenie wydatków budżetu Miasta o kwotę 7 720 892 zł, 
• zwiększenie planowanego deficytu na koniec 2007 r. o kwotę 1 508 785 zł. 
      Źródłem sfinansowania tej kwoty będą: 
       a/ wolne wnioski – 708 821 zł, 
       b/ nadwyżka środków UE – 799 964 zł, 
• zwiększenie przychodów budżetu i kwotę 1 508 785 zł. 

 
    Ponadto, zgodnie ze stosownymi załącznikami, proponuje się dokonanie zmian w: 

• wydatkach majątkowych, 
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• wydatkach na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących  
z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności Unii Europejskiej, 

• wydatkach na programy i projekty realizowane z innych środków 
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, 

• planie dotacji dla zakładów budżetowych i instytucji kultury, 
• planie przychodów i wydatków zakładów budżetowych, 
• planie przychodów i wydatków gospodarstw pomocniczych, 
• planie przychodów i wydatków dochodów własnych jednostek budżetowych 

oraz ustala się wykaz zadań finansowych i współfinansowanych ze środków            
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 
 
W projekcie uchwały zmienia się nazwy zadań inwestycyjnych: 
a/ w dziale 600 rozdział 60015 nazwę „Połączenie Al. Rejtana z ul. Siemieńskiego 
     wraz z budową mostu – koncepcja”  zmienia się na „Studium techniczno – 
     ekonomiczno – środowiskowe połączenia ul. Rejtana z ul. Ciepłowniczą  
     w Rzeszowie”  
b/ w dziale 600 rozdział 60017 nazwę „Budowa ul. Rymanowskiej II etap od ul. 
      Matuszczaka” zmienia się na „Budowa ul. Rymanowskiej wraz z infrastrukturą”. 
 
Pani Skarbnik, w imieniu Prezydenta Miasta, zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały wraz z korektą załącznika nr 5.2.  
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Ponadto projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji oraz Komisję Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji, w części dotyczącej zakresu ich działania.  
 
 
 Radny P. Andrzej Dec – zwrócił się o przedstawienie wyjaśnienia na temat przyczyn 
zmniejszenia wydatków na zadania, o których mowa w załączniku nr 5.2. do projektu 
uchwały. Argumentował: „W tym projekcie uchwały jest bardzo dużo pozycji, w których 
zmniejsza się wydatki na określone zadania. W uzasadnieniu nie ma żadnego wyjaśnienia na 
temat przyczyn takiego stanu rzeczy. Jest to dla mnie tym bardziej niezrozumiałe, że niedawno 
uchwaliliśmy budżet. Chciałbym wiedzieć, na przykład, skąd nagle pojawił się pomysł budowy 
przedszkola w rejonie ul. Strzyżowskiej? Nie wiem, czy to przedszkole jest tam potrzebne czy 
nie? Dlaczego taka zmiana następuje teraz? Dlaczego wcześniej nie  było dyskusji na ten 
temat.”    
 
 
 P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta -  wyjaśniła: „W załączniku nr 5.2. jest 
przedłożona cała gama zmian dotyczących zapisów budżetu miasta. Te zmiany, które dotyczą 
planowanych nakładów finansowych, jeśli chodzi o budżet bieżącego roku, się nie zmieniają. 
Są to zmiany związane z korektą budżetu. Przy uchwalaniu budżetu Pan Radny Dec zgłaszał, 
że są nieścisłości. - Mamy zadanie zakończone, a pozostały planowane nakłady finansowe. 
Czyli były takie sytuacje, że szacowane nakłady były wyższe niż rzeczywiste wykonanie 
finansowe, co oznacza, że po przetargu otrzymano mniejsze kwoty. Ostatecznie zadania 
zostały zrealizowane za mniejsze kwoty, a nie zostały końcowo rozliczone. Dlatego  
były jeszcze zapisane w budżecie. Jak Pan Radny Dec stwierdził, zaciemniało to obraz 
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budżetu, bo zadanie niby zakończone, a zostały planowane nakłady na lata następne. 
Wszystkie te operacje, to są właśnie „czystki” z tego tytułu. 
Natomiast rzeczywiste zmiany istotnie mają miejsce i sięgają znacznych kwot. 
Najpoważniejsza zmiana, to wprowadzenie przebudowy skrzyżowania  ul. Lubelskiej i ul.  
Trembeckiego w kwocie 3 450 tys. zł. Przy uchwalaniu budżetu dużo dyskutowaliśmy na temat 
tego zadania. Byłoby ono bardzo potrzebne, z uwagi na bezpieczeństwo mieszkańców. 
Mówiliśmy wtedy o tym, że zadanie jest zgłoszone do Programu „Gambit” i jeżeli otrzymamy 
dofinansowanie, to postaramy się zadanie realizować i oczywiście znaleźć na nie środki.  
W tamtym czasie nie mogliśmy tych środków przełożyć tak, jak to zrobiliśmy teraz z Programu 
ISPA. Nie mieliśmy bowiem jeszcze ostatecznej decyzji i aneksu. Na dzień dzisiejszy 
dysponujemy już aneksem i przesunięcie tej kwoty na rzecz tego zadania było możliwe, i to 
zrobiliśmy. Sprawa ta była szczegółowo omawiana na wczorajszej Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji. Równocześnie przeznaczyliśmy 600 tys. zł na przebudowę budynku 
mieszkalnego przy ul. Hanasiewicza wraz z infrastrukturą. Pojawiły się też nowe zadania: 

- budowa przedszkola w rejonie ul. Strzyżowskiej -     szacunkowe nakłady 2 500 tys. zł, 
nakłady w budżecie na 2007 r. – 40 tys. zł, 

- wykonanie kanalizacji deszczowej w ul. Poniatowskiego i Jagiellońskiej – szacowane 
nakłady 1 400 tys. zł, nakłady w budżecie na 2007 r.  – 32 599 zł, 

- zakup szaletów kontenerowych – 9 tys. zł.  
Pozostałe zmiany są to przeniesienia, korekty związane z pożyczkami ze spółdzielni 
mieszkaniowych. W końcowym etapie prac nad budżetem miasta, właściwie tuż przed jego 
uchwaleniem, spółdzielnie zgłosiły całą gamę zmian. Stąd te korekty.  
Wprowadzamy także zadania, które dotyczą projektów unijnych: Leonardo da Vinci  
i Sokrates.” 
 
/Kopia pisma adresowanego do Radnego P. Andrzeja Deca, z dnia 21 lutego 2007 r.,  
zawierającego wyjaśnienia na temat środków finansowych wykazanych w uchwalonym 
budżecie miasta Rzeszowa na 2007 rok w załączniku nr 6.2 kolumna 12  - stanowi załącznik 
nr 11 do protokołu/.   
 
 
 Radny P. Jacek Kiczek – wyrażając zaniepokojenie, zwrócił się o przekazanie pełnej 
informacji na temat proponowanych zmian w odniesieniu do środków na wykup 
nieruchomości. Przypomniał, że na sesji budżetowej wskazywał, że planowane nakłady na ten 
cel są za małe w stosunku do potrzeb.    
 
 
 P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta - odpowiedziała: „W tej pozycji nakłady 
ogółem nie zmniejszyły się, tylko zwiększyły o 2 028 000 zł. To znaczy została tu zrobiona 
operacja tego rodzaju, że z całości wykupów nieruchomości, w ostatecznej wersji budżetu,  
wyłączyliśmy jako odrębne zadanie wykup budynku przy ul. Kopernika, ustalając jego kwotę 
graniczną. Zakup budynku przy ul. Kopernika jest więc wyłączony z ogólnej kwoty wykupów 
nieruchomości. Czyli de facto nie jest to zmniejszenie, tylko wyłączenie zadania. 
Równocześnie wprowadziliśmy kwotę 1 428 733 zł. Jest to kwota, która też dotyczy wykupu 
nieruchomości, z tym, że ta kwota jest pokryta zamianą, czyli dochodem, który został 
odnotowany po stronie dochodów, bo to jest zamiana działek. Reasumując, na tym zadaniu 
kwota na rzeczywiste wykupy nieruchomości nie zmieniła się. Te 3 070 000 zł jest wynikiem  
i różnicą między wyłączoną kwotą 4 500 000 zł, a kwotą 1 428 733 zł.” 
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 Radny P. Andrzej Dec – zwrócił się o bliższe wyjaśnienia na temat: 
• zasadności budowy przedszkola w rejonie ul. Strzyżowskiej, 
• kanalizacji deszczowej w ul. Poniatowskiego i ul. Jagiellońskiej, 
• odszkodowania dla osób fizycznych, zgodnie z wyrokiem Sądu Apelacyjnego  

w Rzeszowie, o czym mowa w uzasadnieniu do projektu uchwały. Zapytał: „Co to za 
wyrok i czego rzecz dotyczy?” 

 
 

P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – odpowiedziała: „Jeśli chodzi o wyrok Sądu 
Apelacyjnego w Rzeszowie, istotnie w ostatniej instancji zostało przyznane odszkodowanie na 
rzecz dwóch osób fizycznych. Wyrok dotyczy terenu przy Banku Ochrony Środowiska.” 
 
 

P. Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił:  
• Jeśli chodzi  o kanalizację w ul. Poniatowskiego i ul. Jagiellońskiej, sprawa dotyczy 

kontynuacji tego, co zostało zrealizowane w latach poprzednich.  
• Powstała potrzeba lokalizacji przedszkola w rejonie ul. Strzyżowskiej. Chodzi o to, 

aby lokalizacja była jak najbardziej ekonomiczna i optymalna. 
 
 

P. Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – wskazał na celowość budowy przedszkola  
w rejonie ul. Strzyżowskiej. Podkreślił, że w tym rejonie miasta powstało nowe, duże osiedle, 
które jest zamieszkiwane głównie przez młode rodziny. Budowa przedszkola stanowiłaby  
czynnik rozwoju miasta. 
 
 

P. Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – wyjaśnił: „Sprawa odszkodowania dotyczy budynku przed Bankiem 
Ochrony Środowiska przy ul. Moniuszki. Proces był długi, ciągnął się kilkanaście lat.  
W wyniku wyroku sądowego musieliśmy zwrócić ok. 700 tys. zł, tytułem odszkodowania dla 
osób fizycznych, byłych właścicieli nieruchomości.” 
 
 

P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – uzupełniła: „Wyrok sądu jest ostateczny  
i nienaruszalny. Osobom fizycznym należy się odszkodowanie. W związku z tym, 
odszkodowanie zostało wypłacone jako wymagalne i natychmiastowe.” 
 
 

P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – zapytał: „Czy z tym 
odszkodowaniem wiążą się czyjeś błędy?”            
 
 

P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – odpowiedziała: „Nieruchomość została 
wywłaszczona w latach 80-tych i przejęta na rzecz Miasta. Teren miał być przeznaczony pod 
usługi komunalne, m.in. parking. Cel nie został zrealizowany, z uwagi na to, że Konserwator 
Zabytków nie pozwolił na wyburzenie zabytkowego budynku, który znajdował się na tym 
terenie. Następnie ten teren został sprzedany przez Miasto. Właściciele, którzy zostali 
wywłaszczeni w latach 80-tych wnieśli sprawę do sądu. Proces ciągnął się kilkanaście lat  
i zakończył się wyrokiem sądu, na mocy którego osobom fizycznym należy się odszkodowanie. 
Jeżeli jest taka potrzeba, to w najbliższym czasie możemy przedłożyć Państwu informację 
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dotyczącą wyjaśnienia toku postępowania w sprawie terenu przy Banku Ochrony Środowiska 
i wypłaty odszkodowania dla osób fizycznych.”  

 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta -  zawnioskował „o przekazanie 

radnym szczegółowej informacji zawierającej wyjaśnienie na temat chronologii wydarzeń 
oraz całego toku postępowania dotyczącego terenu przy Banku Ochrony Środowiska  
i wypłaty odszkodowania dla osób fizycznych (w kwocie 681 809 zł), zgodnie z wyrokiem Sądu 
Administracyjnego w Rzeszowie.”   
 
 

Radny P. Jacek Kiczek -  ponownie zabierając głos, poruszył sprawę proponowanego 
zmniejszenia środków na wykupy nieruchomości. Zgłosił wniosek „o przekazanie 
wyjaśnienia na temat środków, które będą wydatkowane w 2007 r. na wykup nieruchomości 
pod budowę obwodnicy północnej, na odcinku do Załęża.”   
 
 
 P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – odpowiedziała: „Ani jedna złotówka nie 
została zabrana z tych pieniędzy, które były przewidziane w budżecie na prawdziwe wykupy 
nieruchomości. Powtarzam z całą stanowczością, że ta operacja nie zmniejsza kwot na 
wykupy nieruchomości.”  
 
 
 Radny P. Andrzej Dec – powiedział: „Pytania, które zadawałem odnośnie projektu 
uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok, uwidaczniają, że 
uzasadnienie jest mało merytoryczne i właściwie nic z tego tekstu nie wynika. Nie wiadomo,  
dlaczego dane zmiany są wprowadzone. Ja już dawno temu mówiłem, że  uzasadnienia do 
projektów uchwał w sprawie zmian budżetu powinny być inne. Powinniśmy wiedzieć, 
dlaczego przesuwa się pieniądze. Dlaczego się z czegoś rezygnuje, a coś podejmuje.  
W związku z tym mam prośbę, żeby Komisja Ekonomiczno – Budżetowa zastanowiła się nad 
takim kształtem projektów uchwał budżetowych, które pozwoliłyby uniknąć takiej dyskusji, 
jaka miała miejsce na dzisiejszej sesji. Chodzi o to, aby radni, a także mieszkańcy wiedzieli, 
dlaczego przesuwa się środki na dane zadania.  
Ponawiam prośbę do Komisji Ekonomiczno – Budżetowej, żeby zastanowiła się nad takim 
kształtem tych dokumentów, które będą dla nas pożyteczne, jasne, czytelne i zwięzłe.” 
 
 

P. Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – odnosząc się do wypowiedzi 
Radnego P. Andrzeja Deca, stwierdził, że jeśli chodzi o kwestię uzasadnień do projektów 
uchwał w sprawie zmian budżetu miasta,  w dotychczasowej praktyce nie były podawane 
przyczyny zmian w wydatkach majątkowych. Wyczerpujących wyjaśnień udzielali bowiem 
na posiedzeniach poszczególnych komisji Rady Miasta dyrektorzy odpowiedzialni za 
realizację zadań inwestycyjnych.  
 
 

Radny P. Ludwik Szyszka -  powiedział: „Proszę o przedstawienie pisemnego 
wyjaśnienia na temat środków na realizację sieci szerokopasmowej. Sprawa tzw. tańszego 
halo interesuje wielu mieszkańców. Wydaje mi się, że w/w informacja powinna być podana do 
wiadomości szerokiego ogółu społeczności miasta Rzeszowa.” 
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P. Zdzisław Daraż – Przewodniczący Komisji Ekonomiczno – Budżetowej – 

stwierdził, że Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, na kolejnym posiedzeniu, ponownie 
przeanalizuje temat uzasadnień do projektów uchwał dotyczących zmian budżetu miasta. 
Zaprosił radnych do udziału w posiedzeniach Komisji Ekonomiczno – Budżetowej.   
 
 

Po wyczerpaniu dyskusji, przystąpiono do głosowania 
 

Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. /wraz 
z korektą załącznika nr 5.2./ - została przyjęta większością 20 głosów, bez 
głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
 
Ad. 1 b. 
 
 P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r.  
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
 
W przedłożonym projekcie uchwały proponuje się następujące zmiany:  

• zwiększenie dochodów budżetu Miasta o kwotę 52 zł – środki te będą przekazane 
przez powiaty na dofinansowanie kosztów  utrzymania mieszkańców tych powiatów, 
których mieszkańcy są uczestnikami warsztatów terapii zajęciowej działających na 
terenie Rzeszowa, 

• zmniejszenie wydatków budżetu Miasta o kwotę 122 zł – kwotę tę przenosi się  
z dotacji celowych zapisanych w budżecie dla innych jednostek samorządu 
terytorialnego na dofinansowanie kosztów utrzymania Warsztatów Terapii 
Zajęciowej,  

• na dotacje celowe dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych na 
dofinansowanie w/w zadań,  

• zwiększenie wydatków budżetu Miasta o kwotę 174 zł – w związku ze zwiększeniem 
przez PFRON planu finansowego warsztatów terapii zajęciowej na 2007 r., 
stanowiącym 95 % kosztów finansowania, konieczne jest zwiększenie środków 
własnych, stanowiących 5 % kosztów utrzymania placówki o w/w kwoty. 

 
Pani Skarbnik, w imieniu Prezydenta Miasta zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały.  
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
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 Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok  
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za). 
 
  
Ad. 2. 
 

P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w  sprawie  zatwierdzenia  planu  finansowego Gminnego 
Funduszu Ochrony  Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. /druk nr VIII/2/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
 
Stosownie do uzasadnienia do projektu uchwały: „Zgodnie z art. 420 ustawy z dnia  
27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska, Prezydent Miasta przedkłada do 
zatwierdzenia organowi stanowiącemu plan finansowy Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej  na 2007 r. 
Przychody tego funduszu szacuje się na kwotę 595 412 zł, natomiast wydatki na 766 938 zł. 
Różnica pomiędzy przychodami i wydatkami zostanie sfinansowana z pozostałości środków 
2006 r., wykazanych w załączniku jako „stan funduszu na początek roku” w wysokości  
171 526 zł. 
Środki tego funduszu są przeznaczone na edukację ekologiczną, wspomaganie przedsięwzięć 
związanych z ochroną powietrza, wód, powierzchni ziemi, gospodarką odpadami.” 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Skarbnik zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały.    
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  finansowego Gminnego 
Funduszu Ochrony  Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r.  
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (20 głosami za). 
 
 
Ad. 3.  
 

P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. /druk nr VIII/3/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 
 
Stosownie do uzasadnienia do projektu uchwały: „Zgodnie z art. 420 ustawy z dnia  
27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska, Prezydent Miasta przedkłada do 
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zatwierdzenia organowi stanowiącemu plan finansowy Powiatowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej  na 2007 r. 
Przychody tego funduszu szacuje się na kwotę 326 381 zł, natomiast wydatki na 326 425 zł. 
Różnica pomiędzy przychodami i wydatkami zostanie sfinansowana z pozostałości środków 
2006 r., wykazanych w załączniku jako „stan funduszu na początek roku” w wysokości  
44 zł. 
Środki tego funduszu są przeznaczone na wspomaganie zadań finansowanych z GFOŚiGW,  
a także prowadzenie obserwacji terenów zagrożonych ruchami masowymi ziemi.” 
   
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Skarbnik zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały.    
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r.  
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za). 
 
 
Ad. 4. 
 
 P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia   planu   finansowego   Powiatowego   
Funduszu  Gospodarki  Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2007 r. /druk nr 
VIII/4/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
 
Stosownie do uzasadnienia do projektu uchwały: „Zgodnie z art. 41 ust. 7 ustawy z dnia  
17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne, Prezydent Miasta przedkłada do 
zatwierdzenia organowi stanowiącemu plan finansowy Powiatowego Funduszu Gospodarki 
Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym  na 2007 r. 
Przychody tego funduszu szacuje się na kwotę 1 050 000 zł, natomiast wydatki na 2 585 747 
zł. Różnica pomiędzy przychodami i wydatkami zostanie sfinansowana z pozostałości środków 
2006 r., wykazanych w załączniku jako „stan funduszu na początek roku” w wysokości  
1 535 747  zł. 
Środki Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym są 
przeznaczone na finansowanie zadań związanych z aktualizacją i utrzymywaniem zasobu 
geodezyjnego i kartograficznego oraz zakup urządzeń niezbędnych do prowadzenia tego 
zasobu.” 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Skarbnik zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały.    
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 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie  zatwierdzenia   planu finansowego   Powiatowego   
Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na  
2007 r. /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (19 
głosami za). 
 
 
Ad. 5. 
 
 P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania  
 w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant” /druk nr VIII/19/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła: „W pkt 5 – 9 dzisiejszego porządku obrad znajduje się cały pakiet 
projektów uchwał dotyczących zaciągnięcia pożyczek w poszczególnych spółdzielniach 
mieszkaniowych. Po zmianach dokonanych poprzednią uchwałą, został ustalony ostateczny 
zakres rzeczowy zadań. Przedłożone projekty uchwał opiewają na łączną kwotę pożyczki, 
która w budżecie jest zapisana w wysokości 4 735 tys. zł.” 
 
Projekt uchwały dotyczy zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Projektant” w wysokości 1 535 000 zł na finansowanie zadań 
inwestycyjnych: 
1/ Droga łącząca ul. Panoramiczną z ul. Strzelniczą                                  815 000 zł, 
2/ Kanalizacja sanitarna na os. Ustrzycka – Kantorówka                           270 000 zł, 
3/ Uzbrojenie terenu w rejonie ul. Bieszczadzkiej do Matuszczaka           250 000 zł, 
4/ Budowa ul. Rymanowskiej wraz z infrastrukturą                                   200 000 zł.       
Spłata pożyczki nastąpi w latach 2008 – 2012. Zobowiązanie, o którym mowa w projekcie 
uchwały zostanie pokryte z dochodów miasta – udziałów w podatkach stanowiących dochód 
budżetu państwa.  
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Skarbnik zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie 
zaopiniowały w/w projekt uchwały. 
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
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Uchwała   w   sprawie   zaciągnięcia   pożyczki   bez  oprocentowania   
w  Spółdzielni    Mieszkaniowej „Projektant” /w wersji zaproponowanej/ - 
została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za).  
 
 
Ad. 6. 
 

P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania   
w  Spółdzielni Mieszkaniowej „Energetyk” /druk nr VIII/20/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 
 
Projekt uchwały dotyczy zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Energetyk” w wysokości 1 550 00 zł na sfinansowanie zadań 
inwestycyjnych: 
1/Uzbrojenie terenu dla budynków na Osiedlu Wilkowyja przy ul. Królowej Marysieńki 
                                                                                                                               850 000 zł 
2/Uzbrojenie terenu dla budynku przy Al. Niepodległości                                   700 000 zł. 
 
Spłata pożyczki nastąpi w latach 2008 – 2012. Zobowiązanie, o którym mowa w projekcie 
uchwały zostanie pokryte z dochodów miasta – wpływów z dochodów ze sprzedaży, najmu  
i dzierżawy składników majątkowych miasta. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Skarbnik zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie 
zaopiniowały w/w projekt uchwały. 
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała    w   sprawie   zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania   
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Energetyk” /w wersji zaproponowanej/ - 
została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za). 
 
 
Ad. 7. 
 

P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania   
 w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana) /druk nr 
VIII/21/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 
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Projekt uchwały dotyczy zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana)  w wysokości 1 000 00 zł na 
sfinansowanie zadań inwestycyjnych: 
1/Uzbrojenie terenu dla budynków przy ul. Marusarzówny, etap II         900 000 zł, 
2/Uzbrojenie terenu dla Osiedla „Staromieście – Ogrody”                       100 000 zł.  
 
Spłata pożyczki nastąpi w latach 2008 – 2011. Zobowiązanie, o którym mowa w projekcie 
uchwały zostanie pokryte z dochodów miasta – udziałów w podatkach stanowiących dochód 
budżetu państwa. 
 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Skarbnik zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie 
zaopiniowały w/w projekt uchwały. 
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała   w   sprawie   zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania   
w Spółdzielni  Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana)   
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (18 głosami za). 
 
 
Ad. 8. 
 

P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania    
w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej „Geodeci” /druk nr VIII/22/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 
 
Projekt uchwały dotyczy zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej „Geodeci”  w wysokości 400 000 zł na 
sfinansowanie zadań inwestycyjnych: 
 
1/Uszczelnienie kanalizacji sanitarnej na Osiedlu Cegielniana III              - 200 000 zł, 
2/Budowa wałów na prawym brzegu rzeki Wisłok przy ul. Cegielnianej   - 200 000 zł. 
 
Spłata pożyczki nastąpi w latach 2008 – 2012. Zobowiązanie, o którym mowa w projekcie 
uchwały zostanie pokryte z dochodów miasta – wpływów z dochodów ze sprzedaży, najmu  
i dzierżawy składników majątkowych miasta. 
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W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Skarbnik zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie 
zaopiniowały w/w projekt uchwały. 
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała  w   sprawie   zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania   
w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej „Geodeci”  
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (20 głosami za). 
 
 
Ad. 9.  
 
 P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania    
w  Rzeszowskiej  Spółdzielni Mieszkaniowej /druk nr VIII/23/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 
 
Projekt uchwały dotyczy zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Rzeszowskiej 
Spółdzielni Mieszkaniowej w wysokości 250 000 zł na sfinansowanie zadań inwestycyjnych 
 
1/Uzbrojenie terenu dla budynków nr 3 – 6 przy ul. Raginisa                    - 200 000 zł, 
2/Połączenie ul. Raginisa z ul. Obrońców Poczty Gdańskiej                      -   50 000 zł. 
 
Spłata pożyczki nastąpi w latach 2008 – 2012. Zobowiązanie, o którym mowa w projekcie 
uchwały zostanie pokryte z dochodów miasta –udziałów w podatkach stanowiących dochód 
budżetu państwa. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Skarbnik zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie 
zaopiniowały w/w projekt uchwały. 
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
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Uchwała  w  sprawie  zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania   
w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej /w wersji zaproponowanej/ - 
została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za). 
 
 
 
Ad. 10. 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał projekt uchwały  
w sprawie wyboru delegata Miasta Rzeszowa do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów 
Polskich /druk nr VIII/1/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 
 
Poinformował, że Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
Zgodnie z § 1 projektu uchwały: „Odwołuje się pana Ryszarda Winiarskiego z funkcji 
delegata Miasta Rzeszowa do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich,  
z siedzibą w Warszawie.”  
Stosownie do § 2 projektu uchwały: „Delegatem Miasta Rzeszowa do Zgromadzenia 
Ogólnego Związku Powiatów Polskich ustanawia się pana Henryka Wolickiego, Zastępcę 
Prezydenta Miasta Rzeszowa.” 
 
 
 Nie zgłoszono innych kandydatów na delegata Miasta Rzeszowa do Zgromadzenia 
Ogólnego Związku Powiatów Polskich.  
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyboru delegata Miasta Rzeszowa do 
Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich /w wersji 
zaproponowanej/ - została przyjęta większością 16 głosów, bez głosów 
przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
 
Ad. 10 a. 
 

P. Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych  
w budynkach komunalnych wielomieszkaniowych i małych domach mieszkalnych. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 22 do protokołu/. 
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Przed wejściem w życie uchwały zostały 
wszczęte sprawy sprzedaży lokali mieszkalnych i wykonane operaty szacunkowe wartości 
lokali mieszkalnych, na podstawie których kupujący poczynili starania o uzyskanie kredytów 
w bankach na pokrycie kosztów wykupu. 
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Wprowadzenie zmian na podstawie przepisów nowej uchwały powodowałoby dodatkowe 
aneksy do umów kredytowych. 
W przypadkach, w których kończy się ważność operatu szacunkowego, zgromadzenie 
dodatkowych kosztów nie jest możliwe i spowoduje odstąpienie od wykupu lokalu.  
Wprowadzenie przepisów przejściowych pozwoli na kontynuowanie postępowania na 
warunkach, jakie obowiązywały w dniu złożenia wniosku przez kupującego.”     
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 

P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
 
 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali 
mieszkalnych w budynkach komunalnych wielomieszkaniowych  
i małych domach mieszkalnych /w wersji zaproponowanej/ - została 
przyjęta jednogłośnie (19 głosami za). 
 
 
Ad. 11. 
 

P. Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały 
w  sprawie  wyrażenia zgody  na nabycie nieruchomości (dot. działki obr. 207) /druk nr 
VIII/5/2007/.  
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Nieruchomość położona w Rzeszowie 
oznaczona jako działka nr 70/5 obr. 207 o pow. 41 m2 obj. Kw. 146618 stanowi własność 
Skarbu Państwa w wieczystym użytkowaniu Gminy Miasto Rzeszów. 
Nabycie prawa własności Gminy niezbędne jest w związku z modernizacją mostu na potoku 
Przyrwa w ciągu komunikacyjnym ul. Partyzantów.”   
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
  

P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
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Uchwała  w  sprawie  wyrażenia zgody  na nabycie nieruchomości  
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (18 głosami za). 
 
 
Ad. 12. 
 

P. Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały 
w  sprawie  udzielenia  zgody  na  sprzedaż  oraz  udzielenie   bonifikaty  od ustalonej ceny 
gruntu nieruchomości niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ul. Cienistej /druk nr 
VIII/6/2007/.  
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 
 
Zgodnie z § 1 projektu uchwały: „Wyraża się zgodę na sprzedaż nieruchomości położonej 
przy ul. Cienistej w Rzeszowie, oznaczonej jako działka nr 1847/5 w obr. 218, o pow.  
1650 m2 , obj. Kw. 8948, stanowiącej własność Gminy Miasto Rzeszów na rzecz Polskiego 
Autokefalicznego Kościoła Prawosławnego w celu wybudowania świątyni prawosławnej.”   
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 

P. Konrad Fijołek  - Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  
Równocześnie Komisja zawnioskowała o udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od ceny 
ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego. 
 
 

Radny P. Andrzej Dec – skierował do przedstawiciela Kościoła Prawosławnego 
pytanie o następującej treści: „Ilu wyznawców jest tu, w najbliższej okolicy?”    
 
 
 O. Jarosław Kadyło – Proboszcz Parafii Prawosławnej pw. Przeniesienia Relikwii 
św. Mikołaja z Miry Licejskiej do Bari w Rzeszowie -  odpowiedział: „Parafia obejmuje 
nie tylko mieszkańców Rzeszowa, ale i innych miast z Podkarpacia – Mielca, Tarnobrzega, 
Dębicy, Ropczyc. W tej chwili mam dane około 100 osób. Jednak ze względu na warunki,  
w jakich przyszło nam się modlić, trudno jest oszacować liczbę osób. Potencjalnie wiem  
o 100 osobach, ale myślę, że jest ich więcej.” 
 
 
 Radny P. Andrzej Dec – ponownie zabierając głos, powiedział: „Jestem przeciwny 
udzielaniu bonifikaty. W paru zdaniach powiem dlaczego. Otóż, moim zdaniem, powinniśmy 
wypracować jakieś reguły postępowania w takich przypadkach. Jak wiadomo, kościołów 
chrześcijańskich na świecie, a także i w Rzeszowie, jest bez liku. Są to kościoły duże, małe, 
znaczące i mało znaczące. Jeśli nie wypracujemy reguł, którymi kierujemy się przy udzielaniu 
bonifikaty, to za chwilę zgłoszą się następni kandydaci. Wtedy okaże się, że stworzyliśmy 
precedens, który powoduje, że każdy kościół, który ma w naszym województwie 
kilkudziesięciu wyznawców, powinien dostać od nas bezpłatną działkę. Tak to praktycznie 
wygląda. Narażamy się więc na to, że będziemy musieli, zachowując konsekwencję, rozdawać 
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działki na naszym terenie. To jest, moim zdaniem, błąd. Odnoszę to nie tylko do kościołów 
chrześcijańskich. Na świecie jest także mnóstwo innych wyznań. Za chwilę może się okazać, 
że będziemy musieli, trzymając się tej decyzji, oddać działkę np. pod budowę meczetu.  
W związku z tym, chciałbym żebyśmy zdjęli ten punkt porządku obrad i spróbowali 
wypracować zasady postępowania. Zdaję sobie sprawę z tego, że nie jest to łatwe. Jednak  
jakieś reguły postępowania muszą być.”  
 
 
 Radny P. Zdzisław Daraż – powiedział: „Zgadzam się z Radnym P. Andrzejem 
Decem co do meritum sprawy. Rzeczywiście, istnieje potrzeba wypracowania pewnych zasad 
postępowania, jeśli chodzi o kwestię udzielania poparcia dla kościołów innych wyznań, nie 
tylko w odniesieniu do udzielania bonifikaty od ceny gruntu, ale także dotacji. Powinniśmy ten 
problem podjąć. Natomiast jestem przeciwny zdjęciu omawianego tematu z porządku obrad. 
Wnoszę o podjęcie uchwały.”    
 
 
 Radny P. Andrzej Dec – stwierdził: „Jestem tylko przeciwko przyznaniu bonifikaty. 
Jeśli chcemy sprzedać bezprzetargowo, nie ma kwestii.” 
 
 
 
 Przystąpiono do głosowania: 
 
 Wniosek, zgłoszony przez Radnego P. Deca, o zdjęcie tematu z porządku  obrad  
i skierowanie do Komisji – został odrzucony większością 15 głosów, przy 4 głosach za  
i 1 głosie wstrzymującym. 
 
 
 Radny P. Andrzej Dec – zgłosił poprawkę do treści § 2 projektu uchwały: „Wyraża 
się zgodę na udzielenie bonifikaty w wysokości 0 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę 
majątkowego.”  
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przypomniał, że w kwestii 
bonifikaty zostały zgłoszone dwa wnioski: 

• Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji o udzielenie bonifikaty w wysokości  
99 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego, 

• Radnego P. Andrzeja Deca o udzielenie bonifikaty w wysokości 0 %. 
Poinformował, że w pierwszej, jako wniosek dalej idący, zostanie poddany pod głosowanie 
wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
 
 Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji o udzielenie bonifikaty  
w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego – został przyjęty 
większością 15 głosów, przy 1 głosie przeciwnym i 3 głosach wstrzymujących.    
 
 

Uchwała w  sprawie  udzielenia  zgody  na  sprzedaż  oraz  udzielenie   
bonifikaty od ustalonej ceny gruntu nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Rzeszowie przy ul. Cienistej /z uwzględnieniem wniosku  
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o udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez 
rzeczoznawcę majątkowego/ - została  przyjęta większością 15 głosów, przy 
1 głosie przeciwnym i 3 głosach wstrzymujących.      
 
  

O. Jarosław Kadyło – Proboszcz Parafii Prawosławnej pw. Przeniesienia Relikwii 
św. Mikołaja z Miry Licejskiej do Bari w Rzeszowie - w imieniu społeczności 
prawosławnej podziękował Radzie Miasta za podjęcie uchwały.  
 
 
Ad. 13. 
 
    P. Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały   
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (dot. działki nr 402 przy ul. 
Kwiatkowskiego 4) /druk nr VIII/7/2007/.  
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Działka nr 402 obr. 211 o pow. 5 a 05 m2 

obj. Kw. 147168 zabudowana jest budynkiem mieszkalnym położonym przy ul. 
Kwiatkowskiego 4 i stanowi współwłasność osób fizycznych. 
Współwłaściciele wyrazili zgodę na nieodpłatne przejęcie przez Gminę budynku mieszkalnego 
wraz z udziałem w działce wynoszącym ½ część, z uwagi na decyzję Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego w Rzeszowie, z dnia 12 grudnia 2006 r., nr NB.2.62.7356/41/06 
nakazującą wyłączyć z użytkowania cały budynek mieszkalny ze względu na zły stan 
techniczny. Pozostała część nieruchomości zostanie nabyta odpłatnie.  
Docelowo część w/w nieruchomości przewidziana jest pod modernizację ul. Kwiatkowskiego, 
która została zgłoszona we wniosku o współfinansowanie przez UE  
w ramach programu „Poprawa lokalnego układu transportowego.” 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 

P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie nieruchomości 
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (18 głosami za). 
 
 
Ad. 14. 
 
 P. Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały   
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w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż nieruchomości niezabudowanych położonych  
w Rzeszowie /druk nr VIII/8/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 26 do protokołu/. 
 
Zgodnie z § 1 projektu uchwały: „Wyraża się zgodę na sprzedaż w drodze przetargu 
nieograniczonego nieruchomości położonych w Rzeszowie: 
1/ przy ul. Powstańców Listopadowych, oznaczonych jako działki nr: 

• 2204/4 w obr. 219 o pow. 667 m2 obj. Kw 100608, 
• 2205/4 w obr. 219 o pow. 858 m2 obj. Kw 100608, 

2/ przy ul. Kotuli, oznaczonych jako działki nr: 
• 112/28 w obr. 214 o pow. 381 m2 obj. Kw 40509, 
• 112/30 w obr. 214 o pow. 123 m2 obj. Kw. 40509, 
• 112/27 w obr. 214 o pow. 75 m2 obj. Kw 40509, 
• 112/29 w obr. 214 o pow. 31 m2 obj. Kw 40509, 

3/ przy ul. Marcina Filipa, oznaczonej jako działka nr:  
• 2169 w obr. 218 o pow. 3035 m2 obj. Kw 102220, 

stanowiących własność Gminy Miasto Rzeszów.” 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
  P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 
 Radny P. Ludwik Szyszka – zapytał, czy działki położone przy ul. Powstańców  
Listopadowych, o których mowa w projekcie uchwały, w przyszłości nie będą kolidowały  
z poszerzeniem ulicy. 
 
 
 P. Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że jest wydzielona droga (na działkach nr 2204/4 i 2205/3)  
o szerokości 6 m.      
 
 
 Przystąpiono do głosowania: 
 
 Uchwała   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż nieruchomości 
niezabudowanych  położonych w Rzeszowie /w wersji zaproponowanej/ - 
została przyjęta jednogłośnie (20 głosami za).  
 
 
Ad. 15. 
 
 P. Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 
Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały 
w  sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż  nieruchomości  położonej  przy  ul. 
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Warszawskiej  w  Rzeszowie  i  udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości /druk 
nr III/11/2006/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Rektor Uniwersytetu Rzeszowskiego zwrócił 
się z wnioskiem o nieodpłatne lub za symboliczną złotówkę przekazanie na rzecz Uczelni, na 
potrzeby rozwijającego się Instytutu Fizjoterapii, terenu stanowiącego własność Gminy 
Miasto Rzeszów, oznaczonego jako działki nr 1791/48 o pow. 114 m2  
i 1791/49 o pow. 472 m2 obręb 216, zabudowanego budynkiem „Domu Harcerza” 
położonego w Rzeszowie przy ul. Warszawskiej. 
W/w teren przylega do zabudowanej nieruchomości będącej własnością Uniwersytetu 
Rzeszowskiego.  
Zgodnie z art. 68 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 
nieruchomościami, Rada Miasta może udzielić bonifikaty od ceny ustalonej na podstawie 
wyceny rzeczoznawcy majątkowego przy sprzedaży nieruchomości, na rzecz podmiotów 
prowadzących działalność taką jak: charytatywna, opiekuńcza, kulturalna, lecznicza, 
oświatowa, naukowa, badawczo – rozwojowa, wychowawcza lub sportowo – turystyczna, na 
cele nie związane z działalnością zarobkową. 
Powyższe wskazuje, że zachodzą przesłanki do udzielenia bonifikaty, co wymaga zgody Rady 
Miasta.”     
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 

Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
Równocześnie Komisja zawnioskowała o udzielenie bonifikaty wynoszącej 99 % od ceny 
ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego. 
 

 
Radna P. Marta Niewczas – przypomniała, że w/w projekt uchwały został zdjęty  

z porządku obrad poprzedniej sesji Rady Miasta. Zgłosiła poprawkę do projektu uchwały, 
proponując przekazanie nieruchomości, na rzecz Uniwersytetu Rzeszowskiego,  
w wieczyste użytkowanie, z przeznaczeniem na cele edukacyjne. Argumentowała, że 
powyższe zagwarantowałoby Miastu kontrolę nad sposobem użytkowania nieruchomości. 

 
 
Radny P. Sławomir Gołąb – zainteresowany był planami Uniwersytetu 

Rzeszowskiego w stosunku do nieruchomości, o której mowa w projekcie uchwały. 
Nawiązując do propozycji zgłoszonej przez Radną P. Martę Niewczas, wyraził wątpliwość 
czy przekazanie nieruchomości w wieczyste użytkowanie zapewni Miastu rzeczywistą 
kontrolę nad sposobem użytkowania nieruchomości.  

 
 
P. Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 

Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że we wniosku o przekazanie nieruchomości na rzecz uczelni, 
nieodpłatne lub za symboliczną złotówkę, Rektor Uniwersytetu Rzeszowskiego, informuje, że 
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działka zostanie przeznaczona na realizację celów naukowo – dydaktycznych. Dodał, że 
decyzja co do formy przekazania nieruchomości należy do Rady Miasta.       

 
 
Radna P. Marta Niewczas – ponowiła wniosek o przekazanie nieruchomości, na 

rzecz Uniwersytetu Rzeszowskiego, w wieczyste użytkowanie, z przeznaczeniem na cele 
edukacyjne. Argumentowała: „Jeśli chcemy wspierać edukację, jeśli chcemy wspierać 
Uniwersytet Rzeszowski, to powinniśmy mieć kontrolę nad tym, żeby to była funkcja 
edukacyjna. Jedyną formą zagwarantowania powyższego jest  użytkowanie wieczyste.” 

 
 
Radny P. Sławomir Gołąb – nawiązując do wypowiedzi Radnej P. Marty Niewczas, 

zapytał: „Jeżeli będzie to wieczyste użytkowanie, czy wtedy będziemy mieć wpływ na to, co 
tam się będzie działo?” 

 
 
P. Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – stwierdził: „Nie ulega wątpliwości, że  

dzięki uczelniom, dzięki Uniwersytetowi Rzeszowskiemu, Miasto Rzeszów się rozwija. Rada 
Miasta i władze Miasta  zawsze wspierały rozwój wszystkich uczelni. Myślę, że również w tym 
przypadku głosowanie będzie pozytywne, za uchwałą, aby umożliwić Uniwersytetowi 
Rzeszowskiemu dalszy rozwój.” 

 
 
Radny P. Czesław Chlebek – optował za przyjęciem przedłożonego projektu 

uchwały i udzieleniem 99 % bonifikaty. 
 
 
Radny P. Antoni Kopaczewski – z uwagi na wiele wątpliwości, zaproponował 

skierowanie projektu uchwały do Komisji, celem ponownego przeanalizowania.           
 
 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Wniosek, zgłoszony przez Radną P. Martę Niewczas, o dokonanie poprawki  

w treści projektu uchwały, polegającej na zmianie „bezprzetargowej sprzedaży” na 
„wieczyste użytkowanie” – został przyjęty większością 15 głosów, przy 4 głosach 
przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących.   

 
 
Za przyjęciem uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na oddanie  

w wieczyste użytkowanie nieruchomości położonej przy ul. Warszawskiej  
w Rzeszowie (z ustaleniem, że w związku z przegłosowanym wnioskiem 
ostateczna treść uchwały zostanie sprecyzowana w uzgodnieniu z Biurem 
Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa) – głosowało 15 radnych, 2 radnych 
było przeciwnych, żaden radny nie wstrzymał się od głosu.  
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P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – zwrócił się do Pani Janiny 
Załuskiej Dyrektora Biura Obsługi Prawnej o wyjaśnienie: „Mam wątpliwość prawną, czy nie 
przegłosowaliśmy uchwały niezgodnej z prawem?” 

 
 
P. Janina Załuska – Dyrektor Biura Obsługi Prawnej – odpowiedziała: „Rada 

może podejmować uchwały o oddawaniu nieruchomości w użytkowanie wieczyste, tylko 
trzeba sprecyzować na jaki okres. W tym przypadku należy sprecyzować, że przekazanie 
nieruchomości w wieczyste użytkowanie będzie na 99 lat, na cele edukacyjne.”  

 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – zarządził reasumpcję 

głosowania w sprawie przyjęcia uchwały. Poinformował: „Będziemy głosować nad 
uchwałą dotyczącą przekazania w/w nieruchomości w wieczyste użytkowanie 
na 99 lat, na cele edukacyjne.”  

 
Za przyjęciem uchwały z w/w poprawkami – głosowało 12 radnych, 

nie było głosów przeciwnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
 

Ad. 16. 
 
P. Aleksander Nowosad – Zastępca Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem 

Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości oddanej 
w  wieczyste  użytkowanie  i  udzielenie  bonifikaty od ustalonej ceny  nieruchomości (dot. 
sprzedaży na rzecz Zgromadzenia Księży Misjonarzy Saletynów)  /druk nr III/10/2006/. 

 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 

 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Proboszcz Parafii Rzymsko – Katolickiej 
p.w. M.B. Saletyńskiej w Rzeszowie, w imieniu Księży Misjonarzy Saletynów w Warszawie 
zwrócił się z wnioskiem o sprzedaż, na rzecz Zgromadzenia, działek nr 1615/4 i 16/15/5 obręb 
207 o łącznej powierzchni 744 m2, położonych przy ul. W. Pola w Rzeszowie  
i o udzielenie bonifikaty od tej sprzedaży.  
Wymienione działki stanowią własność Gminy Miasto Rzeszów, w wieczystym użytkowaniu 
zgromadzenia Księży Misjonarzy Saletynów w Warszawie i pełnią funkcję parkingu przy 
świątyni p.w. Matki Boskiej Saletyńskiej w Rzeszowie.  
Zgodnie z przepisami powołanej ustawy, nieruchomości oddane w wieczyste użytkowanie 
mogą być sprzedane wyłącznie użytkownikowi wieczystemu w drodze bezprzetargowej  
i Rada Miasta może udzielić bonifikaty w ceny ustalonej na podstawie wyceny rzeczoznawcy 
majątkowego.”           

 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 

 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
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Równocześnie  Komisja zawnioskowała o udzielenie bonifikaty wynoszącej 99 % od ceny 
ustalonej na podstawie wyceny rzeczoznawcy majątkowego. 
 
 
 
 Przystąpiono do głosowania:  

 
Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji o udzielenie bonifikaty  

w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego – został przyjęty 
większością 15 głosów, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.    

 
 
Uchwała w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż   

nieruchomości oddanej w wieczyste użytkowanie i udzielenie 
bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości /z uwzględnieniem  wniosku   
o udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej  
przez rzeczoznawcę majątkowego/ - została  przyjęta większością  
13 głosów, bez głosów przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących.      

 
 

 
Ad. 17. 

 
P. Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej –  

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały  w  sprawie  wyrażenia 
zgody na nieodpłatne przekazanie autobusu Teatrowi „Maska” /druk nr VIII/24/2007/. 

 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 29 do protokołu/. 

 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy  
o samorządzie gminnym do właściwości rady gminy należą wszystkie sprawy pozostające  
w zakresie działania gminy. Niniejsza uchwała niezbędna jest do podpisania umowy  
o nieodpłatnym przekazaniu przez Dom Pomocy Społecznej przy ul. Załęskiej autokaru marki 
Autosan  na rzecz Teatru „Maska”. Autobus będzie wykorzystany do dowozu dzieci  
z przedszkoli i szkół z terenu Rzeszowa na spektakle teatralne.” 

 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 

 
 
P . Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że  Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  
 
 
Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
Uchwała  w  sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

autobusu Teatrowi „Maska /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 
jednogłośnie (20 głosami za). 
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Ad. 18. 
 
P. Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej –  

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały  w  sprawie  określenia  
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób  
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok.  

 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 30 do protokołu/. 

 
Stosownie do uzasadnienia do projektu uchwały: „W oparciu o informację o wysokości 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających wg 
algorytmu w 2007 r. dla Rzeszowa – miasta na prawach powiatu – na realizację zadań 
określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnianiu osób niepełnosprawnych, a także biorąc pod uwagę doświadczenie  
z wykorzystaniem środków w roku ubiegłym, proponuje się podział przyznanej przez PFRON 
ogólnej kwoty 2 553 278 zł, jak w załączniku do uchwały.”    

 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 

P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. Równocześnie 
Komisja ponowiła wniosek, „aby realizacją zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych zajmował się jeden podmiot. Komisja 
zaproponowała powierzenie realizacji w/w zadań MOPS-owi, który posiada ogromne 
doświadczenie w prowadzeniu tego typu zadań. Zdaniem Komisji, powyższe przyczyniłoby się 
do usprawnienia działań związanych z podziałem środków z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych.” 

 
 
Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 
Uchwała  w  sprawie  określenia  zadań  z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz  zatrudniania  osób  niepełnosprawnych,   
z  uwzględnieniem  planu   finansowego  Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok /w wersji 
zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (20 głosami za).   

 
 

 
Ad. 19. 

 
P. Renata Żukowska – p.o. Dyrektora Wydziału Zdrowia -  z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej  Centrum  Profilaktyki  i Terapii 
Uzależnień w Rzeszowie /druk nr VIII/17/2007/. 
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/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 31 do protokołu/. 
 

Stosownie do § 1 projektu uchwały: „Powołuje się Radę Społeczną Samodzielnego 
Publicznego Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  Centrum  Profilaktyki  i Terapii Uzależnień  
w Rzeszowie w składzie następującym: 

1/ Piotr Latawiec                                                                - Przewodniczący 
2/ Paweł Baj                                                                        - Członek 
   Przedstawiciel Wojewody Podkarpackiego  
3/ Adolf Gubernat                                                               - Członek 
4/ Witold Walawender                                                         - Członek  
5/ Sławomir Gołąb                                                              - Członek 
6/ Renata Żukowska                                                            - Członek.” 
 

W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 

 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 

Zdrowia wytypowała kandydatury osób do pracy w  Radzie Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki i Terapii Uzależnień  
w Rzeszowie i pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 

 
 
 
Nie zgłoszono innych kandydatów do pracy w Radzie Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki i Terapii Uzależnień  
w Rzeszowie. 

 
 
 
Przystąpiono do głosowania: 

  
Uchwała  w  sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum Profilaktyki   
i Terapii Uzależnień w Rzeszowie /w wersji zaproponowanej/ - została 
przyjęta jednogłośnie. 

 
 

Ad. 20. 
 
P. Renata Żukowska – p.o. Dyrektora Wydziału Zdrowia -  z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie /druk nr 
VIII/18/2007/. 

 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 32 do protokołu/. 

 
Stosownie do § 1 projektu uchwały: „Powołuje się Radę Społeczną Samodzielnego 
Publicznego Zespołu opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie w składzie następującym:” 
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1/ Piotr Latawiec                                               - Przewodniczący 
2/ Zbigniew Zajączkowski                                 - Członek 
   Przedstawiciel Wojewody Podkarpackiego 
3/ Konrad Fijołek                                             - Członek 
4/ Adolf Gubernat                                            - Członek 
5/ Maria Korczowska                                       - Członek 
6/ Zdzisław Daraż                                            - Członek 
7/ Jadwiga Stręk                                              - Członek 
8/ Mirosław Kwaśniak                                     - Członek                                          
9/ Waldemar Szumny                                       - Członek 
10/Karol Wąsowicz                                          - Członek 
11/Waldemar Ostrowski                                  - Członek 
12/Renata Żukowska                                       - Członek.” 
 

W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta -  poinformował, że Komisja 
Zdrowia wytypowała kandydatury osób do pracy w  Radzie Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie i pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. 

 
 

 P. Adolf Gubernat – Przewodniczący Komisji Zdrowia – zaapelował o przyjęcie 
przedłożonego projektu uchwały. Podkreślił, że Komisja, typując kandydatury osób do pracy 
Radzie Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1  
w Rzeszowie, kierowała się tym, aby „współpraca z Prezydentem Miasta układała się  
w sposób rzeczowy i konstruktywny, co będzie pomocne w rozwiązywaniu problemów 
stojących przed miejską służbą zdrowia.” 
 
 
 Radny P. Jacek Kiczek – w imieniu Klubu Radnych PiS zgłosił poprawkę do 
projektu uchwały, proponując wykreślenie kandydatury Pana Karola Wąsowicza, byłego 
radnego, dyrektora banku, i wpisanie w jego miejsce Pana Grzegorza Stasiuka. Stwierdził: 
Pan Grzegorz Stasiuk jest lekarzem pediatrą o specjalności pulmonolog. Od wielu lat zajmuje 
się sprawami z zakresu opieki zdrowotnej i ma do tego odpowiednie kwalifikacje oraz 
niezbędną wiedzę.” Dodał, że Pan Grzegorz Stasiuk wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
 
 P. Adolf Gubernat – Przewodniczący Komisji Zdrowia – podtrzymał wniosek  
o przyjęcie przedłożonego projektu uchwały i powołanie Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie w składzie zaproponowanym 
przez Komisję Zdrowia. Odnosząc się do uwagi Radnego P. Jacka Kiczka, stwierdził, że Pan 
Karol Wąsowicz jest obecnie dyrektorem banku, wcześniej zaś pełnił funkcje wicewojewody, 
któremu podlegały problemy służby zdrowia oraz wiceministra zdrowia. Pan Wąsowicz zna 
problematykę organizacji i finansowania służby zdrowia.  
 

 
 Przystąpiono do głosowania: 
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Wniosek, zgłoszony przez Radnego P. Jacka Kiczka w imieniu Klubu Radnych   

PiS, dotyczący wykreślenie w projekcie uchwały kandydatury Pana Karola Wąsowicza   
i wpisania w jego miejsce Pana Grzegorza Stasiuka – został odrzucony większością 15 
głosów, przy 6 głosach za i 3 głosach wstrzymujących.  
 
 

Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie /w wersji 
zaproponowanej/ - została przyjęta większością 23 głosów, bez głosów 
przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
 

Dalszą część obrad prowadziła Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca 
Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 
 

Ad. 21. 
 

P. Jerzy Maślanka – Przewodniczący Komisji Edukacji -  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji doraźnej do spraw Nagród 
Miasta Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki /druk nr VIII/9/2007/.   

 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 33 do protokołu/. 

 
W imieniu Komisji zaproponował powołanie Komisji doraźnej do spraw Nagród Miasta 
Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki w następującym składzie osobowym: 
- Grzegorz Budzik 
- Mirosław Kwaśniak 
- Waldemar Szumny.  

 
Poinformował, że kandydaci do pracy w w/w Komisji  wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 
 
 Nie zgłoszono innych kandydatów. 
 
 Przystąpiono do głosowania: 
 
 

Uchwała  w  sprawie  powołania składu osobowego Komisji doraźnej 
do spraw Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie Nauki i Techniki  
/w następującym składzie osobowym: Grzegorz Budzik 

                                                      Mirosław Kwaśniak 
                                                      Waldemar Szumny/ 

- została przyjęta jednogłośnie (16 głosami za). 
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Ad. 22.  
 

P. Waldemar Wywrocki – Przewodniczący Komisji Kultury i Promocji – 
przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania  składu  osobowego  Komisji doraźnej do 
spraw Nagród  Miasta Rzeszowa w dziedzinie Literatury /druk nr VIII/10/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 34 do protokołu/. 
 
W imieniu Komisji zaproponował powołanie Komisji doraźnej do spraw Nagród Miasta 
Rzeszowa do spraw Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie Literatury w następującym 
składzie osobowym: 
- Czesław Chlebek 
- Zdzisław Daraż 
- Jacek Kiczek 
- Jacek Lasota 
- Józefa Winiarska.  
Poinformował, że kandydaci do pracy w w/w Komisji  wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
 
            Nie zgłoszono innych kandydatów. 
 
 Przystąpiono do głosowania: 
 
 

Uchwała w sprawie powołania  składu  osobowego  Komisji doraźnej 
do spraw Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie Literatury /w następującym 
składzie osobowym: Czesław Chlebek 
                                   Zdzisław Daraż 
                                   Jacek Kiczek 
                                   Jacek Lasota 
                                   Józefa Winiarska/ 
- została przyjęta jednogłośnie (21 głosami za).  
 
 
Ad. 23.  
 

P. Waldemar Wywrocki – Przewodniczący Komisji Kultury i Promocji – 
przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji doraźnej do 
spraw Nagród  Miasta Rzeszowa w dziedzinie Kultury i Sztuki /druk nr VIII/11/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 35 do protokołu/. 
 
W imieniu Komisji zaproponował powołanie Komisji  doraźnej do spraw Nagród  Miasta 
Rzeszowa w dziedzinie Kultury i Sztuki w następującym składzie osobowym: 
- Jacek Adamowicz 
- Sławomir Gołąb  
- Maria Korczowska 
- Witold Walawender 
- Waldemar Wywrocki.  
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Poinformował, że kandydaci do pracy w w/w Komisji  wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
 
 Nie zgłoszono innych kandydatów. 
 
 Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie powołania  składu  osobowego  Komisji doraźnej 
do spraw Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie Kultury i Sztuki  
/w następującym składzie osobowym: Jacek Adamowicz 
                                                                 Sławomir Gołąb  
                                                                 Maria Korczowska 
                                                                 Witold Walawender 
                                                                 Waldemar Wywrocki/  
- została przyjęta jednogłośnie (21 głosami za).  
 
 
Ad. 24. 
 

P. Kazimierz Greń – Przewodniczący Komisji Sportu - przedstawił projekt 
uchwały w  sprawie  powołania składu osobowego Komisji doraźnej do spraw Nagród Miasta 
Rzeszowa w dziedzinie Sportu /druk nr VIII/12/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 36 do protokołu/. 
 
W imieniu Komisji zaproponował powołanie Komisji  doraźnej do spraw Nagród  Miasta 
Rzeszowa w dziedzinie Sportu w następującym składzie osobowym: 
- Jacek Adamowicz 
- Czesław Chlebek  
- Tomasz Kamiński 
- Jacek Lasota 
- Witold Walawender. 
Poinformował, że kandydaci do pracy w w/w Komisji  wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
 
 Nie zgłoszono innych kandydatów. 
 
 Przystąpiono do głosowania: 
 
 

Uchwała w sprawie powołania  składu  osobowego  Komisji doraźnej 
do spraw Nagród  Miasta Rzeszowa w dziedzinie Sportu /w następującym 
składzie osobowym: Jacek Adamowicz 
                                   Czesław Chlebek  
                                   Tomasz Kamiński 
                                   Jacek Lasota 
                                   Witold Walawender/ 
 - została przyjęta jednogłośnie (22 głosami za).  
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Ad. 25. 
 

P. Tadeusz Szylar – Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu –  
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na użycie herbu Miasta Rzeszowa  /druk nr VIII/13/2007/.  
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 37 do protokołu/. 
 
Chodzi o wyrażenie zgody Podkarpackiej Wojewódzkiej Organizacji  Ligi Obrony Kraju na 
użycie herbu miasta Rzeszowa w logo klubu  modelarskiego. 
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Członkowie Klubu Modelarskiego „Tornado 
Teem”, działającego przy Podkarpackiej Wojewódzkiej Organizacji Ligi Obrony Kraju, 
zajmują się konstruowaniem modeli samochodów zdalnie sterowanych, propagują także 
sporty modelarskie wśród młodzieży i osób dorosłych. Niektórzy członkowie Klubu biorą 
udział w zawodach Mistrzostw Polski i Pucharu Polski oraz w innych imprezach branżowych, 
osiągając duże sukcesy. Poprzez użycie nazwy „Rzeszów” o herbu miasta w logo Klubu będą 
promować Rzeszów, m. in. w  trakcie trwania zawodów.”    
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 P. Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
uchwały.  
 
 
 
 Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Miasta 
Rzeszowa  /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie  
(21 głosami za). 
 
 
Ad. 25a. 
 

P. Tadeusz Szylar – Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu –  
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  w sprawie  wyrażenia   
zgody na użycie herbu Miasta Rzeszowa. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
Chodzi o wyrażenie zgody Firmie „ELEKTROMONTAŻ – Rzeszów” S.A. na użycie nazwy 
„Rzeszów” w znaku towarowym „El - Mont Elektromontaż Rzeszów S.A.” 
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Stosownie do uzasadnienia do projektu uchwały: „Firma Elektromontaż Rzeszów jest jedną  
z największych firm elektrycznych wykonujących instalacje elektryczne budynków  
i budowli oraz największym krajowym producentem konstrukcji wsporczych dla oświetlenia 
zewnętrznego.   
Firma Elektromontaż Rzeszów jest obecnie największą firmą w Grupie Elektromontaż. Od 
wielu lat prowadzi swoją działalność na rynku krajowym i międzynarodowym. Klienci kojarzą 
nazwę firmy z solidnością, terminowością i rzetelnością wykonywanych usług. Produkty  
z logo firmy dostępne są w Polsce i zagranicą. Dlatego też umieszczenie nazwy „Rzeszów”  
w znaku firmy podkreśli jej powiązanie z miastem, w którym rozpoczynała swoją działalność  
i przyczyni się do promocji naszego miasta. 
Znak towarowy „El-Mont Elektromontaż Rzeszów S.A. będzie zgłoszony przez firmę 
„ELEKTROMONTAŻ – Rzeszów” S.A. do Urzędu Patentowego.” 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie  wyrażenia   zgody na użycie herbu Miasta 
Rzeszowa /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie  
(21 głosami za). 
 
 
Ad. 25b. 
 

P. Tadeusz Szylar – Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu –  
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  w sprawie  wyrażenia   
zgody na użycie nazwy „Rzeszów.” 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Chodzi o wyrażenie zgody firmie SEMAKO sp. z o.o. na użycie nazwy „Rzeszów”  
w znaku towarowym. 
 
Stosownie do uzasadnienia do projektu uchwały: „Znak towarowy „Galeria Rzeszów” będzie 
zgłoszony przez firmę SEMAKO sp. z o.o. do Urzędu Patentowego. Następnie wykorzystany 
będzie jako oznaczenie powstającego przy Al. Cieplińskiego 2 w Rzeszowie Centrum 
Handlowo – Usługowego. W miejscu tym przez ponad 30 lat funkcjonował Hotel „Rzeszów”, 
który wpisał się w krajobraz miasta, w świadomość mieszkańców i turystów odwiedzających 
Rzeszów. „Galeria Rzeszów” będzie kontynuować te tradycje, a użycie nazwy „Rzeszów” 
przyczyni się do promowania miasta.”  
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 Radny P. Adolf Gubernat – opowiedział się za przyjęciem przedłożonego projektu 
uchwały. 
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 P. Bogusław Sak – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
– poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 
 Radny P. Zdzisław Daraż – z uwagi na to, że sprawa jest odległa (powstanie 
Centrum Handlowo – Usługowego jest w sferze planów, nie było jeszcze rozstrzygnięcia 
przetargu), zawnioskował o skierowanie projektu uchwały do Komisji, celem ponownego 
przeanalizowania tematu.  
 
 
 Radny P. Andrzej Dec – zgłosił wniosek przeciwny do wniosku zgłoszonego przez 
Radnego P. Zdzisława Daraża. Stwierdził: „Mam wrażenie, że przyznajemy tę nazwę Spółce, 
która będzie nią dysponować, a to niekoniecznie w perspektywie musi oznaczać to miejsce. 
Mam przekonanie, wyniesione jeszcze z poprzedniej kadencji, że Pan Prezydent i lewa strona 
sali, są za tym, żeby zrobić wszystko, żeby ta inwestycja zaistniała. Nie bardzo wyobrażam 
sobie powodów, dlaczego miałoby się tak nie stać. Gdyby się stało tak, że firma nie wygra 
tego przetargu, to sprawa jest bezprzedmiotowa.” 
 
 
 Przystąpiono do głosowania: 
 
 Wniosek, zgłoszony przez Radnego P. Zdzisława Daraża, dotyczący skierowania 
projektu uchwały do Komisji – został odrzucony większością 6 głosów, przy 1 głosie za  
i 11 głosach wstrzymujących. 
 
 
  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na   użycie   nazwy   
„Rzeszów” /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta większością  
14 głosów, przy 1 głosie przeciwnym i 7 głosach wstrzymujących. 
 
 
Ad. 26. 
 

P. Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w  sprawie  przystąpienia do  sporządzenia 
zmiany Nr 17/3/2007 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania  
Przestrzennego  Miasta  Rzeszowa w rejonie ul. Strzelniczej /druk nr VIII/14/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 40 do protokołu/. 
 
Zgodnie z § 2 projektu uchwały: ”Zmiana Studium dotyczy obszaru o powierzchni około  
77 ha, położonego w zachodniej części miasta w rejonie ulicy Strzelniczej w Rzeszowie, 
oznaczonego konturem na dołączonym do uchwały załączniku graficznym.”  Stosownie do § 3 
projektu uchwały: „W zmianie Studium określi się lokalne zasady zagospodarowania 
przestrzennego w związku z nowymi potrzebami rozwojowymi na terenie objętym zmianą 
Studium.” 
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W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 P. Gabriela Gołuch – Projektant z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały: „Od czasu uchwalenia  
w 2000r. Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Rzeszowa, na proponowanym do zmiany Studium obszarze zaszło wiele zmian związanych  
z zagospodarowaniem terenu na podstawie wydawanych decyzji administracyjnych oraz  
w związku ze zmianą stanu własności gruntów. 
Ustalanie przeznaczenia terenu i określenie sposobów i warunków jego zagospodarowania 
następuje w miejscowym planie. Plan ten jednak nie zawsze musi być sporządzony. Zatem, 
gdy nie ma planu miejscowego i nie istnieje prawny obowiązek jego sporządzenia, sposób 
zagospodarowania terenu określany jest w decyzji o warunkach zabudowy jako 
indywidualnym rozstrzygnięciu administracyjnym dotyczącym konkretnie oznaczonej 
nieruchomości. Na tej podstawie wydano decyzje o warunkach zabudowy, które nie są zgodne 
z obowiązującym Studium. 
Ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym wymaga zgodności planu 
miejscowego z ustaleniami studium, natomiast dla decyzji o warunkach zabudowy ta 
zgodność nie jest wymagana. W związku z powyższym, zgodność planu miejscowego ze 
studium dla tego terenu jest obecnie możliwa tylko w przypadku uwzględnienia wydanych już 
decyzji w kierunkach wyznaczonych w zmianie studium. 
Aby uwzględnić prawną dwoistość możliwości procesów inwestowania koniecznym jest 
dokonanie przedmiotowej zmiany studium przed uchwaleniem planu miejscowego.” 
 
 
 P. Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że 
Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w  sprawie  przystąpienia do  sporządzenia zmiany Nr 
17/3/2007 Studium Uwarunkowań i Kierunków   Zagospodarowania  
Przestrzennego  Miasta  Rzeszowa w rejonie ul. Strzelniczej /w wersji 
zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za). 
  
 
 Ad. 27. 
        

P. Gabriela Gołuch – Projektant z Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –  
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w  sprawie  przystąpienia  
do sporządzenia zmiany Nr 18/4/2007 Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa dla terenu przyłączonego do Rzeszowa  
z dniem 1 stycznia 2007 r. /druk nr VIII/15/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 41 do protokołu/. 
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Zgodnie z § 2 projektu uchwały: „Zmiana Studium dotyczy obszaru o powierzchni 924,91 ha, 
położonego w północno – zachodniej części miasta w rejonie ulic: Ceramicznej, Dworzysko, 
Krakowskiej, Dębickiej, Pańskiej i Słoneczny Stok, oznaczonego konturem na dołączonych do 
uchwały załącznikach graficznych. Stosownie do § 3 „Zmiana Studium określać będzie 
politykę przestrzenną gminy dla terenów, o których mowa w § 2 i dostosowania ich 
zagospodarowania do potrzeb rozwojowych miasta Rzeszowa.” 
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Nowe regulacje w zakresie spraw 
planowania i zagospodarowania przestrzennego powodują konieczność dostosowania 
Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa, 
sporządzonego w trybie ustawy z dnia 7 lipca 1994 r. o zagospodarowaniu przestrzennym, do 
wymogów obowiązującej ustawy z 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym. 
Stosownie do art. 33 w/w ustawy, jeżeli w wyniku zmiany ustaw zachodzi konieczność zmiany 
Studium lub planu miejscowego, czynności związane ze sporządzeniem Studium lub planu 
wykonuje się w zakresie niezbędnym do dokonania tych zmian.  
W Studium Gminy Świlcza dla terenu sołectwa Przybyszówka, w granicach w jakich od dnia  
1 stycznia 2007 r. została ona włączona do miasta Rzeszowa, określono jako główny kierunek 
zagospodarowanie rolnicze lub rolniczo – mieszkaniowe. Przyjęty kierunek 
zagospodarowania dla obszaru objętego zmianą Studium Nr 18/4/2007 nie zawsze 
uwzględnia bliskie sąsiedztwo z miastem, wskazując w wielu miejscach zagospodarowanie 
rolnicze jako funkcję podstawową.  
W Studium Rzeszowa dla terenów bezpośrednio przyległych do sołectwa Przybyszówka przed 
dniem 1 stycznia 2007 r., w części objętej zmianą Studium, określono jako główne kierunki 
zagospodarowania zabudowę mieszkaniowo – usługową wielorodzinną oraz rozbudowę 
istniejącej zabudowy jednorodzinnej w powiązaniu z istniejącym i projektowanym  
przebiegiem dróg na terenie gminy Świlcza. 
Ustalenia zawarte w obowiązującym Studium dla przedmiotowego terenu nie są więc spójne  
z polityką przestrzenną miasta Rzeszowa. 
W związku z powyższym przystąpienie do sporządzenia zmiany Nr 18/4/2007 Studium jest 
zasadne ze względu na: 
-      potrzebę kontynuacji rozwiązań funkcjonalno – przestrzennych i układu komunikacji, 
-  konieczność zabezpieczenia terenów pod realizację budownictwa mieszkaniowego 
      wielorodzinnego i jednorodzinnego oraz terenów dla potrzeb rozwoju usług, 
-     potrzebę   dostosowania   intensywności    zainwestowania  do nowych potrzeb w zakresie    

budownictwa mieszkaniowego, 
-     potrzebę wykształcenia spójnej struktury urbanistycznej, 
-  potrzebę zabezpieczenia terenów zieleni w oparciu o naturalny system przyrodniczy  
     i warunki ukształtowania terenu. 
Zmiana Studium pozwoli na harmonijny rozwój terenów mieszkaniowych i usługowych, 
z uwzględnieniem walorów przyrodniczych i ochroni te tereny przed chaotycznym 
zagospodarowaniem.”   
     
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Projektant zwróciła się o przyjęcie przedłożonego 
projektu uchwały.      
 
 

P. Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że 
Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
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 Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  
18/4/2007  Studium Uwarunkowań  i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Rzeszowa dla terenu przyłączonego do Rzeszowa  
z dniem 1 stycznia 2007 r. /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 
jednogłośnie (20 głosami za). 
  
 
Ad. 28. 
 

P. Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do     sporządzenia 
Miejscowego  Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 150/5/2007 w rejonie ul. Św. 
Rocha w Rzeszowie /druk nr VIII/16/2007/. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 42 do protokołu/. 
 
Zgodnie z § 2 projektu uchwały: „Plan obejmuje obszar o powierzchni ok. 22,5 ha położony 
w rejonie ul. św. Rocha, ul. św. Walentego, ul. ks. M. Podgórskiego oraz ul. bpa.  
A. Betańskiego w Rzeszowie, określony orientacyjnymi granicami oznaczonymi na załączniku 
graficznym do niniejszej uchwały.” Stosownie do § 3 projektu uchwały:  
„1. Przedmiotem opracowania planu jest ustalenie zasad zabudowy i zagospodarowania 
terenu objętego granicami planu, a w szczególności terenów usług publicznych  
i komercyjnych, terenów zabudowy mieszkaniowej, rekreacji  oraz ustalenia zasad obsługi 
komunikacyjnej wraz z infrastrukturą techniczną. 
2. Zakres przedmiotowy ustaleń planu wyznacza się zgodnie z art. 15 ust. 2 oraz  
w zależności od potrzeb ust. 3, z wyłączeniem pkt 4 ustawy o planowaniu  
i zagospodarowaniu przestrzennym.” 
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Teren proponowany do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmuje obszar ok. 22,5 ha, położony 
na wzgórzu w rejonie ulic: św. Rocha, św. Walentego, ks. M. Podgórskiego oraz bpa 
Betańskiego w Rzeszowie. 
Około 20 % terenu stanowi zabudowa jednorodzinna. Na pozostałej części przeważają 
uprawy rolne, łąki i pastwiska. Teren zabudowany znajduje się głównie w części zachodniej 
obszaru proponowanego do objęcia miejscowym planem. 
Na w/w obszarze brak jest obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego. 
Liczni właściciele działek wnioskują o zaprojektowanie dojazdów do poszczególnych działek 
budowlanych, gdyż obecnie występują na tym terenie problemy z dojazdem. 
Przedmiotem opracowania planu będzie więc ustalenie zasad zabudowy  
i zagospodarowania terenów, a w szczególności ustalenie zasad obsługi w zakresie 
komunikacji i infrastruktury technicznej, co będzie odpowiedzią na wnioski mieszkańców.            
Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego ma na celu: 
1/zapewnić właściwe powiązania funkcjonalno – przestrzenne i właściwą obsługę 
   komunikacyjną obecnym i przyszłym mieszkańcom w tej części miasta Rzeszowa, 
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2/ zapewnić powiązania komunikacyjne miasta Rzeszowa z terenami otaczającymi, 
3/określić szczegółowe zasady zagospodarowania terenu w celu kształtowania ładu 
   przestrzennego,   
4/zapewnić ochronę terenów chronionych wymagających zachowania walorów 
   przyrodniczych,  
5/pozwolić na realizację zamierzeń inwestycyjnych w zakresie budownictwa 
   mieszkaniowego właścicielom nieruchomości, zwłaszcza pozbawionych dostępu do 
   drogi publicznej, 
6/zarezerwowanie niezbędnych terenów pod urządzenia infrastruktury technicznej.” 
Uzasadnione jest zatem opracowanie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
Nr 150/5/2007 w rejonie ul. św. Rocha w Rzeszowie.” 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 

P. Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że 
Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 

Radny P. Ludwik Szyszka – poruszył problem małego zakresu terenu 
proponowanego do objęcia miejscowym planem. Wyraził wątpliwość, czy w sytuacji braku 
terenów inwestycyjnych, właściwym rozwiązaniem jest dążenie do zalesiania terenów 
rolnych.   
 
 

P. Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – odpowiedziała: 
„Przystępując do sporządzenia planu, chcemy wskazać takie zagospodarowanie, jakie jest 
oczekiwane przez Miasto Rzeszów i przez właścicieli tych gruntów. W tej chwili mamy 
możliwość, poprzez tworzenie własnych planów, ustalenia takich kierunków, które będą 
zadawalać właścicieli terenu. Myślę, że w tym przypadku będzie to głównie zabudowa 
mieszkaniowa jednorodzinna. Jeśli chodzi o zasięg terenowy, jest to sprawa czysto 
techniczna. Nie ma tu żadnych przeszkód. Jeśli pojawią się kolejne wnioski, będą opracowane 
kolejne plany na terenie Osiedla Słocina.” 
 
 

Przystąpiono do głosowania:     
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego  
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 150/5/2007 w rejonie ul. Św. 
Rocha w Rzeszowie /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 
jednogłośnie (21 głosami za). 
 
 
Ad. 28a. 
 

P. Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
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zmiany Nr 149/4/2007 Miejscowego Planu Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  5/2/96 
„Staromieście Ogrody” w Rzeszowie. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 43 do protokołu/. 
 
Zgodnie z § 2 projektu uchwały: Zmiana planu obejmuje obszar o powierzchni około 1,75 ha 
położony w rejonie ul. Lubelskiej w Rzeszowie, oznaczony na dołączonym do niniejszej 
uchwały załączniku graficznym.”  Stosownie do § 3 projektu uchwały: „1. Przedmiotem 
opracowania planu jest ustalenie zasad zabudowy i zagospodarowania terenu w związku  
z nowymi potrzebami i uwarunkowaniami występującymi na terenie objętym zmianą. 
2. Zakres przedmiotowy ustaleń zmiany planu wyznaczony zgodnie z art. 15 ust. 2 oraz 
w zależności od potrzeb z ust. 3, z wyłączeniem pkt 4 ustawy o planowaniu  
i zagospodarowaniu przestrzennym.”   
 
Zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały: „Zgodnie z obowiązującym Miejscowym 
Planem Zagospodarowania Przestrzennego Nr 5/2/96 „Staromieście – Ogrody”  
w Rzeszowie, tereny objęte opracowaniem zmiany planu oznaczone są na rysunku symbolami: 
- 10 MWs – teren objęty granicą zorganizowanej działalności inwestycyjnej, 
            przeznacza się pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną, zespoły parkingów oraz 
            drogi dojazdowe i ciągi piesze, a także niezbędne urządzenia inżynieryjne oraz stacje 
           transformatorowe na wydzielonych działkach, 
- 48 KS – teren przeznaczony pod garaże osiedlowe, z dachami pokrytymi trawą oraz 
           wysokością zabudowy nie przekraczającą dwóch kondygnacji. 
Przedmiotem opracowania zmiany planu jest ustalenie zasad zabudowy  
i zagospodarowania terenów, w związku z nowymi potrzebami i uwarunkowaniami 
związanymi z realizacją zamierzeń określonych we wniosku prywatnego inwestora 
wnoszącego o zmianę planu, w szczególności w zakresie zwiększenia liczby kondygnacji 
budynków mieszkalnych, a tym samym wskaźnika intensywności zabudowy, a także 
dopuszczenia nowych funkcji na części terenu 48 KS, w szczególności usług. 
Przeprowadzona analiza zasadności przystąpienia do sporządzenia zmiany planu  
i stopnia zgodności przewidywanych rozwiązań z ustaleniami Studium wykazała, że istnieje 
możliwość przeznaczenia terenów pod zagospodarowanie określone we wnioskach.”  
 
Pani Dyrektor, w imieniu Prezydenta Miasta zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały.    
 
 

P. Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że 
Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
    

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 
149/4/2007 Miejscowego Planu Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  
5/2/96 „Staromieście Ogrody” w Rzeszowie /w wersji zaproponowanej/ - 
została przyjęta jednogłośnie (22 głosami za). 
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Ad. 29. 
 

P. Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany granic osiedli Załęże i Pobitno. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 44 do protokołu/. 
 
Stosownie do uzasadnienia do projektu uchwały: „Z inicjatywą dokonania zmiany przebiegu 
granic Osiedla Załęże i Pobitno wystąpili mieszkańcy, kierując w tej sprawie wnioski do 
Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
Możliwość zmiany granic przez radę miasta przewiduje art. 5 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r.  o samorządzie gminnym.  
Przedkładany pod obrady Rady Miasta Rzeszowa projekt uchwały w całości uwzględnia 
propozycje mieszkańców.” 
 
W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Sekretarz zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 Radny P. Jerzy Jęczmienionka – zapytał, czy w tym temacie są opinie właściwych 
Rad Osiedli. 
 
 
 P. Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz  Miasta – odpowiedział, że nie ma sprzeciwu 
Rad Osiedli w tym temacie. 
 
 
 
 Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zmiany granic osiedli Załęże i Pobitno /w wersji 
zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (22 głosami za). 
 
 
Ad. 30. 
 
 P. Piotr Latawiec – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił wykaz 
zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa od 31 stycznia do 27 lutego 2007 r. /załącznik nr 45 
do protokołu/. 
 
 
Ad. 31.  
 

Zapytania i interpelacje. 
 

1/ Interpelacja Nr VIII/1/2007 – pisemna 
 
„1. Przy ul. Staromiejskiej wzdłuż ogródka (placu zabaw) znajduje się szereg starych 
      wysokich drzew zagrażających dzieciom i przechodniom.   Czy drzewa będą usunięte przy 
      budowie chodnika, ewentualnie zabezpieczone, i kiedy to nastąpi? 
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2. Czy istnieje możliwość połączenia Przedszkola Nr 9 ze Szkołą Podstawową Nr 13 – 
     chodzi o wspólną dyrekcję, księgowość, stołówkę. W/w znacznie zmniejszyłoby koszty 
     utrzymania tych placówek.”    
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa Jadwiga Stręk. 
 
 
 

2/ Interpelacja Nr VIII/2/2007 – pisemna 
 
„Dotyczy umieszczenia lustra drogowego na krzyżówce ul. Krupówka, Bracka  
i Świdrówka. W jakim czasie lustro zostanie umieszczone i jak długo moja społeczność będzie 
czekać, aby ułatwiło ono jazdę samochodem?” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa Józefa Winiarska 
 
 
 

3/ Wniosek Nr VIII/3/2007 – ustny 
 
„Proszę o przekazanie radnym szczegółowej informacji zawierającej wyjaśnienia na temat 
chronologii wydarzeń oraz całego toku postępowania dotyczącego terenu przy Banku 
Ochrony Środowiska i wypłaty odszkodowania dla osób fizycznych (w kwocie  
681 809 zł), zgodnie z wyrokiem Sądu Administracyjnego w Rzeszowie.”    
 
Autor: Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa Konrad Fijołek 
 
 
 

4/ Wniosek Nr VIII/4/2007 – ustny 
 
„Proszę o przekazanie wyjaśnienia na temat środków, które będą wydatkowane  
w 2007 r., na wykup nieruchomości pod budowę obwodnicy północnej, na odcinku do 
Załęża.” 
 
Autor: Radny Rady Miasta Rzeszowa Jacek Kiczek 
 
 
 

5/ Wniosek Nr VIII/5/2007 – ustny 
 
„Pytania, które zadawałem odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta 
Rzeszowa na 2007 rok, uwidaczniają, że uzasadnienie jest mało merytoryczne  
i właściwie nic z tego tekstu nie wynika, dlaczego dane zmiany są wprowadzone. Ja już dawno 
temu mówiłem, że  uzasadnienia do projektów uchwał w sprawie zmian budżetu  powinny być 
inne. Powinniśmy wiedzieć, dlaczego przesuwa się pieniądze. Dlaczego się z czegoś rezygnuje 
a coś podejmuje.  
W związku z tym mam prośbę, żeby Komisja Ekonomiczno – Budżetowa zastanowiła się nad 
takim kształtem projektów uchwał budżetowych, które pozwoliłyby uniknąć takiej dyskusji, 
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jaka miała miejsce na dzisiejszej sesji. Chodzi o to, aby radni, a także mieszkańcy wiedzieli, 
dlaczego przesuwa się środki.  
Ponawiam prośbę do Komisji Ekonomiczno – Budżetowej, żeby zastanowiła się nad takim 
kształtem tych dokumentów, które będą dla nas pożyteczne, jasne, czytelne i zwięzłe.” 
 
Autor: Radny Rady Miasta Rzeszowa Andrzej Dec 
 
 
 Radny P. Czesław Chlebek – odnosząc się do wniosku Radnego P. Andrzeja Deca, 
zaapelował do radnych o uczestniczenie w posiedzeniach Komisji Ekonomiczno – 
Budżetowej oraz Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, podczas których udzielane są 
merytoryczne, szczegółowe wyjaśnienia na temat proponowanych zmian w budżecie miasta. 
Uzasadnił, że powyższe przyczyniłoby się do usprawnienia obrad Rady Miasta.   
 
 

6/ Wniosek Nr VIII/6/2007 – ustny 
 
„Proszę o przedstawienie pisemnego wyjaśnienia na temat środków na realizację sieci 
szerokopasmowej. Sprawa tzw. tańszego halo interesuje wielu mieszkańców. Wydaje mi się, 
że w/w informacja powinna być podana do wiadomości szerokiego ogółu społeczności miasta 
Rzeszowa.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Ludwik Szyszka            
 
 

7/ Interpelacja Nr VIII/7/2007 – ustna 
 
„Dotyczy uchwały Rady Miasta Rzeszowa z poprzedniej kadencji, która zobowiązywała 
Prezydenta Miasta do podjęcia rozmów z miastem Bielce, celem  nawiązania współpracy 
partnerskiej. Otrzymane wyjaśnienie  mnie nie satysfakcjonuje.  
Obawiam się, że współpraca zakończy się na zaproszeniu na Festiwal „Karpatia”.  
W moim odczuciu, uchwała Rady Miasta, mimo że jest obowiązująca, nie jest realizowana.  
Proszę o wyjaśnienie.”  
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Jacek Kiczek 
 
 

8/ Zapytanie Nr VIII/8/2007 – ustne 
 
 „Czy jest przygotowywany plan współpracy z miastami partnerskimi? W/w 
opracowanie można byłoby wykorzystać do promocji naszego miasta.” 
 
Autor: Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa Marta Niewczas 
 
 
 

9/ Interpelacja Nr VIII/9/2007 – ustna 
 
„1. Na Komisji Edukacji nie otrzymałem wyjaśnienia odnośnie niewykorzystania środków  
      na akcję „Zima”. Proszę o przedstawienie stosownej informacji.  
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2.  Proszę o przedstawienie informacji na temat celowości przystrajania światełkami ulic   
     miasta w okresie adwentu.  
3. Najnowszy numer „Wspólnoty”  informuje o zadłużeniu miast wojewódzkich. Jeśli 
    chodzi o nowo zaciągany dług, Rzeszów awansuje do góry z pozycji 15-tej w 2001 r., do 
     pozycji 6-tej obecnie. Jeśli chodzi o zadłużenie na koniec roku jako procent dochodów 
    budżetowych, jesteśmy na 4-tym miejscu, z wcześniejszej pozycji 12-tej. Nie wiem, czy 
    to jest powód do dumy. Czy nie pora na refleksję, w jakim kierunku to zmierza.  
   Przekazuję ten problem pod rozwagę.”    
 
Autor: Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa Waldemar Szumny 
 
 

P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – odnosząc się problemu zadłużenia Miasta, 
stwierdziła, że zostanie skierowane pismo do Tygodnika „Wspólnota” z prośbą o korektę 
błędnie podanego, w rankingu zamieszczonym w numerze 7/805 „Wspólnoty” z dnia 
17 lutego 2007 r.,  wskaźnika zadłużenia Miasta Rzeszowa. Kserokopia pisma, o którym 
wyżej mowa, zostanie przekazana Radzie Miasta. 

 
 

10/ Wniosek Nr VIII/10/2007 - pisemny  
 
„Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa ponawia wniosek, aby 
realizacją zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych zajmował się jeden podmiot. Komisja proponuje powierzenie realizacji 
w/w zadań MOPS-owi, który posiada ogromne doświadczenie w prowadzeniu tego typu 
zadań. Zdaniem Komisji, powyższe przyczyniłoby się do usprawnienia działań związanych  
z  podziałem środków z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych.” 
 
Autor: Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa      
 
 
/Tekst interpelacji, zapytań i wniosków stanowi załącznik nr 46 do protokołu/. 
 
 

P. Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że  
14 marca 2007 r. w Wydziale Wychowania Fizycznego  Uniwersytetu Rzeszowskiego 
odbędzie się  I Forum Sportu, zorganizowane z inicjatywy Komisji Sportu, Rekreacji  
i Turystyki. Zachęciła radnych do uczestniczenia w jego obradach.   
 
 
 

Na VIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 27 lutego 2007 roku 
Rada Miasta Rzeszowa podjęła następujące uchwały:   
 
 

1. Uchwała Nr VIII/101/2007 - w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 
 
2. Uchwała Nr VIII/102/2007 - w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 
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3. Uchwała  Nr VIII/103/2007 - w  sprawie  zatwierdzenia  planu  finansowego Gminnego  
                                                          Funduszu  Ochrony  Środowiska i Gospodarki Wodnej na  
                                                          2007 r.  
 

4. Uchwała Nr VIII/104/2007 - w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego  
                                                   Funduszu  Ochrony  Środowiska i Gospodarki Wodnej na  
                                                   2007 r.  

 
5. Uchwała Nr VIII/105/2007 - w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego 
                                                   Funduszu Gospodarki   Zasobem    Geodezyjnym    
                                                   i Kartograficznym na  2007  r.   
 
6. Uchwała Nr VIII/106/2007-  w   sprawie  zaciągnięcia  pożyczki   bez   oprocentowania 
                                                   w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”.                                                   

 
7. Uchwała Nr VIII/107/2007 -  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki   bez   oprocentowania   

                                                          w Spółdzielni Mieszkaniowej „Energetyk”  
 
8. Uchwała Nr VIII/108/2007 - w sprawie   zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania     
                                                   w       Spółdzielni        Mieszkaniowej        Lokatorsko    –           
                                                   Własnościowej (ul. Rejtana). 
   
9. Uchwała Nr VIII/109/2007 - w  sprawie  zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania       
                                                   w        Spółdzielni        Mieszkaniowej       Lokatorsko    –  
                                                   Własnościowej „Geodeci”. 

 
10.Uchwała Nr VIII/110/2007- w  sprawie  zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania    
                                                   w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. 

 
11.Uchwała Nr VIII/111/2007 - w   sprawie    wyboru    delegata    Miasta   Rzeszowa   do  
                                                   Zgromadzenia Ogólnego  Związku Powiatów Polskich.  
 
12.Uchwała Nr VIII/112/2007- zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  zasad  sprzedaży  lokali  
                                                   mieszkalnych        w          budynkach           komunalnych           
                                                   wielomieszkaniowych i małych domach mieszkalnych. 
 
13.Uchwała Nr VIII/113/2007 -  w  sprawie  wyrażenia zgody  na nabycie nieruchomości  
                                                     (dot. działki nr 70/5 obr. 207). 

 
14.Uchwała Nr VIII/114/2007 - w    sprawie    udzielenia    zgody    na     sprzedaż     oraz   
                                                    udzielenie    bonifikaty    od     ustalonej    ceny     gruntu  
                                                    nieruchomości   niezabudowanej  położonej w Rzeszowie  
                                                    przy ul. Cienistej. 

 
15.Uchwała Nr VIII/115/2007 - w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie nieruchomości  
                                                   (dot. działki nr 402 przy ul. Kwiatkowskiego 4). 

 
16.Uchwała Nr VIII/116/2007 - w  sprawie  wyrażenia  zgody  na sprzedaż nieruchomości 
                                                    niezabudowanych położonych w Rzeszowie. 
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17.Uchwała Nr VIII/117/2007 - w   sprawie   wyrażenia   zgody   na  oddanie w wieczyste      
                                                    użytkowanie  w  trybie  bezprzetargowym  nieruchomości  

                                                          położonej przy ul. Warszawskiej  w  Rzeszowie. 
 

18.Uchwała Nr VIII/118//2007 - w  sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż   
                                                     nieruchomości   oddanej   w   wieczyste   użytkowanie    
                                                     i     udzielenie      bonifikaty      od       ustalonej        ceny  
                                                     nieruchomości  (dot.  sprzedaży  na rzecz  Zgromadzenia  
                                                     Księży Misjonarzy Saletynów).  

 
19.Uchwała Nr VIII/119/2007 -  w  sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne  przekazanie  
                                                     autobusu Teatrowi „Maska”. 

 
20.Uchwała Nr VIII/120/2007 -  w   sprawie   określenia   zadań   z   zakresu   rehabilitacji  
                                                     zawodowej    i     społecznej    oraz   zatrudniania     osób   
                                                     niepełnosprawnych,       z         uwzględnieniem       planu    
                                                     finansowego  Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób  
                                                     Niepełnosprawnych na 2007 rok. 

 
21.Uchwała Nr VIII/121/2007 - w   sprawie  powołania  Rady Społecznej  Samodzielnego  
                                                    Publicznego    Zakładu    Opieki    Zdrowotnej    Centrum   
                                                    Profilaktyki  i Terapii Uzależnień w Rzeszowie. 

 
22.Uchwała Nr VIII/122/2007 - w    sprawie  powołania Rady  Społecznej Samodzielnego  
                                                    Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1  
                                                    w Rzeszowie. 

 
23.Uchwała Nr VIII/123/2007 - w     sprawie     powołania   składu   osobowego   Komisji  
                                                    doraźnej do spraw Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie  
                                                    Nauki i Techniki. 

 
24.Uchwała Nr VIII/124/2007 - w   sprawie   powołania    składu   osobowego      Komisji  
                                                    doraźnej do spraw Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie  
                                                    Literatury. 

 
25.Uchwała Nr VIII/125/2007- w    sprawie    powołania    składu    osobowego    Komisji  
                                                   doraźnej do spraw Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie  
                                                   Kultury i Sztuki. 

 
26.Uchwała Nr VIII/126/2007 - w     sprawie     powołania   składu   osobowego   Komisji  
                                                    doraźnej do spraw Nagród Miasta Rzeszowa w dziedzinie  
                                                    Sportu. 

 
27.Uchwała Nr VIII/127/2007 - w  sprawie  wyrażenia  zgody   na  użycie   herbu   Miasta  
                                                    Rzeszowa  (w   logo   klubu   modelarskiego  działającego    
                                                    przy   Podkarpackiej   Wojewódzkiej    Organizacji    Ligi              
                                                    Obrony Kraju. 
 
28.Uchwała Nr VIII/128/2007 - w  sprawie  wyrażenia  zgody  na   użycie   herbu   Miasta      
                                                    (dla Elektromontażu Rzeszów).   
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29.Uchwała Nr VIII/129/2007 - w  sprawie wyrażenia zgody na  użycie nazwy „Rzeszów”  
                                                    (dla firmy SEMAKO). 
 
30.Uchwała Nr VIII/130/2007 - w   sprawie   przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr   
                                                    17/3/2007     Studium    Uwarunkowań     i     Kierunków    
                                                    Zagospodarowania   Przestrzennego   Miasta   Rzeszowa              
                                                    w rejonie ul. Strzelniczej. 

 
31.Uchwała Nr VIII/131/2007 - w   sprawie    przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr   
                                                   18/4/2007    Studium     Uwarunkowań    i        Kierunków  
                                                    Zagospodarowania  Przestrzennego  Miasta Rzeszowa dla  

                                                          terenu  przyłączonego  do  Rzeszowa  z  dniem 1 stycznia  
                                                          2007 r. 
 

32.Uchwała Nr VIII/132/2007 - w   sprawie   przystąpienia  do sporządzenia Miejscowego     
                                                    Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr  150/5/2007                                        
                                                    w rejonie ul. Św. Rocha w Rzeszowie. 
                                                     
 
33.Uchwała Nr VIII/133/2007 -  w    sprawie    przystąpienia    do  sporządzenia    zmiany    
                                                     Nr  149/4/2007  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania   
                                                     Przestrzennego   Nr  5/2/96  „Staromieście  Ogrody”  
                                                     w Rzeszowie. 

 
34.Uchwała Nr VIII/134/2007- w sprawie zmiany granic osiedli Załęże i Pobitno. 

 
 
 P. Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – w związku 
 z wyczerpaniem porządku obrad dokonała zamknięcia VIII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
 
 Obrady trwały od godz. 8.30 do 12.00. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:                                                                                   Przewodniczący 
                                                                                                    Rady Miasta Rzeszowa 
 
Danuta Groszek                                                                                  Konrad Fijołek     
 
Sprawdził: 
 
Dyrektor Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
Mirosław Kubiak 

 
 
 


